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MCBÜ Erkek Voleybol Takımı, Eskişehir Osmangazi Üniversitesi'nde düzenlenen “2017-2018 

Koçfest Türkiye Üniversiteler Voleybol Erkekler İkinci Ligi Müsabakaları'nda başarılı sonuçlar alarak,           

Üniversitelerarası Voleybol Erkekler 1. Ligi'ne yükseldi.

MCBÜ Takımı ilk olarak, ev sahibi Eskişehir Osmangazi Üniversitesi'ni 3-1'lik skorla, ardından İzmir 

Yüksek Teknoloji Enstitüsü'nü 3–0'lık skorla yendi. Grup birinciliği maçında, çekişmeli bir mücadelenin 

ardından Dokuz Eylül Üniversitesi'ne netice seti sonucunda 3-2 yenilen takım, grupta ikinci olarak yarı 

finallere yükselmeye hak kazandı. 

. Antrenörleri, MCBÜ Spor Bilimler Fakültesi Araştırma Görevlisi Dr. Mehmet Asma ve 

Yardımcı Antrenör Ecem Çelik eşliğindeki takım, yarı final mücadelesinde, A grubu birincisi Alanya 

Alaaddin Keykubat Üniversitesi'ni 3- 1'lik skorla yenerek adını finale yazdırdı. Final 

mücadelesinde, Dokuz Eylül Üniversitesi ile karşılaşan MCBÜ erkek voleybol takımı, 3-0'lık net bir 

skorla mücadeleden galip ayrıldı ve şampiyon olarak Üniversitelerarası Voleybol Erkekler 1. 

Ligi'ne yükseldii.

.

Madalya Avcısı Ulya Köse 6 yılda 123  Madalya Aldı
Manisa Şehzadeler ilçesinde yaşayan 15 daki Ulya Köse satranç sporunda madalyaları topluyor. Orta öğretim Öğrencisi Ulya Köşe  6 yılda 123 madalya alarak ailesinin ve 

kulübünün gururu oldu. 2014 yılında Türkiye 7.  kadar yükselen Ulya Köse'nin şimdi hedefi ise önce Türkiye 1. sonra ise Dünya birincisi olup bayrağımızı dalgalandırmak olduğunu 

söyledi.

Madalya  avcısı  Ulya Köse  6 yıldır bu 

sporun içinde olduğuna vurgu yaparak ” 

Ailemin desteği ile başladım. Ailem bu 

sporu boş vakitleri değerlendirmem  için 

bana önermişti. 123 madalya kazandım. 

Bunların bana çok fazla faydası oldu.  

Satranç deyince herşey  aklıma  geliyor.  

Mutlu oluyorum.  Satrançı okulda evde 

bu kulüp de oynuyorum. Boş zaman 

bulduğumda oynamaya çalışıyorum”  

dedi. 2012 yılında 10 yaşında iken 

Türkiye 8. olduğunu söyleyen satranç 

sporcusu Ulya Köse ” 2014 yılında 

Türkiye 7. olmuştum. 6 yılda 123 

madalyam oldu.  Şimdi hedefim ise önce 

Türkiye 1. sonra ise Dünya birincisi olup 

bayrağımızı dalgalanmak ”  dedi.

Satranç sporcusu Ulya Köse'nin 

Annesi  Tuba Köse ise  satranç 

sayesinde kızım disiplin sahibi 

olduğunu söyledi. Anne Köse 

“Kızımın  sayısal derslerinde 

başarısı arttı.  Satranç ile zamanını 

iyi kullanma bir sonraki adımı 

hesaplama özelliği gelişti. 

Kendisine olan öz güveni arttı.  

Kızımla gurur duyuyorum. 6 yılda 

123 madalya aldı. Biz anne ve 

babası olarak kızımın  sonuna 

kadar arkasında destekçiyiz.  

Kızımın önce Türkiye Sonra Dünya 

birinciliğinde görmek  en büyük  

hayalim ”  ifadelerinin  kullandı.

Manisa son Hamle  Spor Kulübü 

Derneği Başkanı  

Kuzey Şimşek  Satranç sporunun 

öğrenciler üzerinde  etkilerinden  

bilgiler verdi.  Başkan Şimşek  

“öğrencilerin zihinsel ve gelişimi 

açısından da faydalı hemde 

kişilikleri acısından oturmuş bir 

kişilik sahibi olmaları acısından 

da faydalı  satranç ile ilgili  

yaramaz olan dersleri engelleyen 

tutum içerisinde olan öğrenci 

bulmak pekte mümkün değil  

sakinlik durgunluk vede 

öğrencilere derse katılmaları 

anlamında ve başarısı anlamında 

çok şeyler katmaktadır” dedi.

HABER:KENAN 

YÜCEEL/MANİSA

(Haber Merkezi)

MAGİAD’dan Farkındalık 
Yaratan Etkinlik
Manisa Genç İşadamları 
Derneği (MAGİAD) Celal 
Bayar Üniversitesi’nde 
kadına şiddete yönelik 
konusunda bir etkinlik 
düzenleyerek farkındalık 
yarattı.

MİNİKLER AİLELERİYLE DENEY YAPTI

Yunusemre Belediyesi, bu yıl 3.sünü düzenlediği Bilim 
Şenliği’nde öğrencilere deney yapmayı sevdiriyor. 1 hafta daha 
devam edecek şenlik kapsamında hafta sonu Forum Magnesia 
AVM’de stant kurulurken; minikler aileleriyle birlikte deney yaptı.
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MCBÜ “1.Uluslararası Üniversite-Sanayi İşbirliği, Ar-Ge ve İnovasyon Kongresi” başladı

Ahmetli Atatürk Bulvarı Geceleri Işıl Işıl
MANİSA 
Büyükşehir 
Belediyesi, 
Ahmetli ilçesi 
Atatürk Bulvarı 
Yol ve Tretuvar 
Düzenlemesi 
projesinin 
aydınlatmalarını
n montajını 
tamamlandı. Işıl 
ışıl bir görünüme 
kavuşan ilçe 
girişi, 
vatandaşların da 
büyük beğenisini 
kazandı.
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ASILSIZ  VE İFTİRADIR BAŞKAN ÇERÇİ  İTHAMLAR  GERÇEK DIŞI
Y u n u s e m r e  

Be led iye  Başkan ı  D r .  
Mehmet Çerçi, ulusal bir 
gaze tede  yay ın lanan  
“AKP'li başkanlar silah 
zoruyla adam kaçırdı” 
başl ık l ı  habere i l i şk in 
avukatı Canadar ARSLAN 
a r a c ı l ı ğ ı y l a  y a z ı l ı  
açıklamada bulundu.
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Selçuk Özdağ'dan Rıdvan Dilmen'in sözlerine tepki 

Türk futbolunun 

önemli isimlerinden 

Rıdvan Dilmen'in 

bir spor 

programında Ben 

Tayyip Erdoğan beye 
baktığım zaman 
parkasız bir Deniz 
Gezmiş görüyorum" 
sözlerine AK Parti 
Manisa Milletvekili 
Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ'dan tepki 
gördü. 
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Başkan Ergün’den 

Soma Belediyesine BIS Dersi

Belediye Başkanı 
Cengiz
Ergün, Manisa 
Büyükşehir
Belediyesinin 2,5 yıldır
herhangi bir zam
yapmadığını, buna 
rağmen
yalnızca Soma Bölgesel
Isıtma Sitemleri’ne 138 
milyon
TL tutarında yatırım 
yaptığını
vurguladı.
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Modern Meydana Yeşil Dokunuş
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, 
Yarhasanlar 
Camii’nin etrafında 
gerçekleştirdiği 
düzenleme 
çalışmalarının 
ardından 
Yarhasanlar Parkı 
olarak adlandırılan 
alanda peyzaj 
çalışmalarını da 
tamamladı.
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UKOME’den Herkesi Sevindiren Karar
Ulaşım Koordinasyon 
Merkezi (UKOME), 
toplu taşıma aracının 
engelli erişebilirliği ile 
ilgili bölümünün 
tamamen 
kapatılmaması 
kaydıyla açık ya da 
kapalı vaziyetteki 
bebek ve çocuk 
arabası, Pazar 
arabası ile toplu 
taşıma aracına 
binilebilir kararını aldı.

M a n i s a  C e l a l  B a y a r  
Üniversitesi Üniversite Sanayi 
İşbirliği Teknoloji Uygulama ve 
Araştırma Merkezi (ÜSİTEM), 
Manisa Teknokent ve Kocaer 
firması tarafından 18-19 Aralık 
2017 tar ih ler i  aras ında 
düzenlenen “1.Uluslararası 
Üniversite-Sanayi İşbirliği, Ar-
Ge ve İnovasyon Kongresi” 
Prof. Ümit Doğay Arınç Kültür 
Merkezinde gerçekleştirilen 
açılış töreni ile başladı.Törene 
Manisa Milletvekili Recai 
Berber, MCBÜ Rektörü Prof. 
D r .  A .  K e m a l  Ç e l e b i ,  
Dumlupınar k,

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Remzi Gören, Dokuz Eylül 
Üniversitesi Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Hikmet Hüseyin Çatal, 
Zafer Kalkınma Ajansı Genel 
Sekreteri Yusuf Balcı, MCBÜ İİBF 
Dekanı Prof. Dr. Mustafa 
Mıynat, MCBÜ Hasan Ferdi 
Turgutlu Teknoloji Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr.Ahmet Türk 
MCBÜ Rektör Danışmanı Doç. 
Dr. Ali Çipiloğlu, Manisa Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Ali 
Bankoğlu, Manisa Organize 
Sanayi Bölgesi Temsi lcis i  
Levent Sarıgözoğlu, 

K o c a e r  H a d d e c i l i k  
Genel Müdür Yardımcısı 
Tolga Demirkıran, İşkur İl 
Müdürü Sinan Aktaş, 
Bilim, Sanayi ve Teknoloji 
İl Müdürü Doç. Dr. Erbil 
Kalmış, KOSGEB İl Müdürü 
Mahmut Oğuz Kılınç, 
Manisa Teknokent Genel 
Müdürü Prof. Dr. Hüseyin 
Aktaş, ar-ge ve tasarım 
merkezler i ,  teknoloj i  
ş irketleri, gir iş imciler, 
ü n i v e r s i t e l e r ,  
teknoparklar ve TTO’ların 
temsilcileri ve öğrenciler 
katıldı.  
              Devamı Sayfa 6'da

MASKİ Genel Müdürlüğü 2017 yılı 3. Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün başkanlığında gerçekleştirildi. Başkan Ergün, MASKİ’nin 2018 yılına 90 Milyon TL eksi bütçe ile 
başladığını ifade ederek, Manisa’nın Türkiye’de suyu en ucuza kullanan kentlerden birisi olduğunu söyledi.

MASKİ, 2018’E 
90 MİLYON TL EKSİ İLE BAŞLIYOR
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ehzadeler	Belediyesi	Kreş	Şve	Gündüz	Bakım	Evinde	

eğitim	 gören	 minikler,	

Yerli	 Malı	 haftası	 nedeni	 bir	

e t k i n l i k 	 d ü z e n l e d i l e r . 	

Şehzadeler’	 in	 minikleri	 Yerli	

Malı	 Haftası	 ile	 ilgili	 yapılan	

e tk in l ik te , 	 yer l i 	 ma l ın ın 	

ö n e m i n i n 	 e ğ l e n e r e k 	

öğrendiler.Her	 önemli	 gün	 ve	

hafta	 da	 farklı	 bir	 etkinlik	

d ü z e n l e y e n 	 Ş e h z a d e l e r 	

Belediyesi	 Kreş	 ve	 Gündüz	

Bakım	Evi	öğrencileri,	Yerli	Malı	

Haftası	 nedeni	 ile	 bir	 etkinlik	

düzenleyerek	 yerli	 malının	

önemine 	 d ikkat 	 çekt i ler. 	

Şehzadeler	 Belediyesi	 Kreş	 ve	

Gündüz	 Bakım	 Evinde	 eğitim	

gören	minikler,	düzenlenen	bir	

etkinlikle	bir	yandan	Yerli	Malı	

Haftasını	 kutlarken	 diğer	

yandan	 düzenlenen	 eğlenceli	

bir	 etkinlik	 ile	 yerli	 malı	

k u l l a n ı m ı n ı n 	 ö n e m i n i 	

öğrendiler
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Manisa’da faaliyet gösteren TANSAV 
Özel Güvenlik Şirketi  Özel  Güvenlik 
personelleri lösemili  çocuklara dikkat 
çekmek amacıyla saçlarını kestiler.
Manisa bir ilk yaşandı. TANSAV Özel 
Güvenlik Şirketi  Özel Güvenlik 
Personelleri lösemili çocuklara  destek  
vermek amacıyla şirketin Manisa 
şubesinde çalışan Özel güvenlik 
personelleri saçlarını kestiler.  
TANSAV Özel Güvenlik Şirketi  Ege 
Bölge Koordinatörü Kemal Kara basın 
mensuplarına yaptığı açıklamada 
“Çevremizde lösemi tedavi gören bir 
çocuk vardı. Saçlarının  döküldüğünü  
gördük. Şirket çalışanlarımız  lösemili 
çocuklara destek vermek için  Manisa 
şubemize bağlı çalışan tüm 
personellerimiz saçlarını kesti”  
ifadelerini kullandı.
 KARA “LÖSEMİLİ ÇOCUKLARIMIZIN   
YÜZLERİNİ GÜLDÜRÜYORUZ”
       Şirket olarak sosyal sorumluluk 
projesi içerisinde yer alan lösemili 
çocuklara destek  faaliyetinin devam  
ettiğini belirten şirketin   Ege Bölge 
Koordinatörü Kemal Kara  “Lösemili 
çocuklara çeşitli küçük oyuncaklar ve 
hediyeler alarak ziyaret ediyoruz  Minik 
kardeşlerimizin yüzlerini  bir nebze de 
olsa  güldürüyoruz .”   şeklinde konuştu.
Manisa’da   saçlarını kestirerek  
Lösemili  çocuklar için   farkındalık  
yaratan  tek  şirket olduklarını söyleyen 
Koordinatör Kemal Kara 
“Personellerimiz  Manisa’da bir ilke 
imza attılar.  Özel Güvenlik Görevlilere 
örnek kişilerdir. Çünkü bir günde 
100’lerce kişi ile karşılaşıyor. 100’lerce 
kişi bu farkındalığı  görüyor.  Hasta 
kardeşlerimiz üzülmesinler , biz sürekli 
saçlarımızı böyle kazıtırız. Biz 
elimizden geldiğince onların yanında 
olacağız.  Allah’tan lösemili 
kardeşlerimize acil şifalar diliyoruz” 
diyerek herkesin bu konuda duyarlı 
olmasını istedi.
(Haber Merkezi)

.MAGİAD Öğrenci Temsilciliği, 
MAGİAD, HABİTAT ve Yeşilay 
Manisa Şubesi iş birliğiyle kadına 
yönelik şiddete karşı dikkat 
çekmek amacıyla MAGİAD 
tarafından bastırılan ‘Kadına 
Şiddete Hayır’ yazılı tshirtleri 
dağıttı. 

Daha sonra Celal Bayar 
Üniversitesi Muradiye Kampüsü 
Uygulamalı Bilimler Fakültesi 
bahçesinde MAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Ömer Geriter, 
Yeşilay Manisa Şube Başkanı 
Salih Fulcun, Uygulamalı Bilimler 
Yüksek Okulu Uluslararası 
Ticaret Bölümü Profesör Meltem 
Onay, birer konuşma yaptı. 
MAGİAD Başkanı Ömer Geriter 
burada yaptığı konuşmada şu 
ifadeleri kaydetti: “Kadın eşittir, 
annedir, en önemlisi insandır. 
Kadın olmasa aile kuramayız. 
Çocuklarımız olamaz, soyumuz 
devam etmez. 

MÜFTÜLÜK DOLANDIRICILARA KARŞI UYARDI
Manisa’da son zamanlarda dolandırıcılık vakasına bir yenisini 
eklendi. Manisa Valisi, belediye başkanı, genel sekterin ismini 
kullanarak dolandırıcılık yapanlar bu sefer listelerine Manisa 
Müftülüğüne de ekledi. Manisa Müftülüğü’nün ismini kullanan 
dolandırıcılar, “Müftülük adına Arakan için, Kudüs için yardım 
topluyoruz” diyerek vatandaşların dini duygularını sömürüyor. 
Manisa Müftülüğü, konuyla ilgili şu açıklamayı yaptı: “Manisa 
Müftülüğü olarak, resmi kurumlar olarak gelişigüzel yardım 
toplamayız. Resmi olarak, izin alarak gereken yardımları toplarız. 
Bu konuda vatandaşlarımızı dolandırıcılara karşı uyarıyoruz. 
Yardım bahanesiyle insanları dolandıran insanlara kanmasınlar.”

Şehzadelerin minikleri Yerli Malının 

Önemini Öğrendiler

MAGİAD’dan Farkındalık 
Ayratan 
Etkinlik

Manisa Genç 
İşadamları Derneği 
(MAGİAD) Celal Bayar 
Üniversitesi’nde 
kadına şiddete yönelik 
konusunda bir etkinlik 
düzenleyerek 
farkındalık yarattı.

Bizi evde bekleyen ve karşılayan 
birisi olmaz. Şuan dünyada 
binlerce yuva bu sebebten dolayı 
yıkılıyor. Kadınlar sadece çocuk 
doğurmaz, toplumu doğurur. Her 
anne bir mekteptir. Ülke adına 
şiddeti yok etmemiz gerekiyor. 
Bunun içinde kadınların 
güçlenmesi ve kadınların görünür 
kılınması gerekiyor. Kadınlar araç 
haline gelmemeli, kadınlar 
siyasetin aracı olmamalı. 
Kadınlar hayatın öznesi olmalı, 
siyasetin de öznesi olması 
gerekir çünkü; Cumhuriyet 
kadınların eşit yurttaş olmasını 
hedefleyen kadın devrimidir. 
Kadınlarımız hak dininde ve halk 
dininde anadır. Bu bilinçle 
yaşayarak, öz değerlerimize 
sahip çıkmalıyız.”
Yaptıkları etkinlikle çok önemli bir 
iş yaptıklarını ve bu farkındalığın 
üniversitede bir ilk olduğunun 
altını 

çizen Uygulamalı Bilimler 
Yüksek Okulu, Uluslararası 
Ticaret Bölümü Profesör Meltem 
Onay, bu birlikteliğin ve 
etkinliğin çok önemli olduğunu 
kaydetti. Yeşilay Manisa Şube 
Başkanı Salih Fulcun ise şunları 
söyledi: “Bağımlılıkla mücadele 
alanında faaliyet gösteren 
derneğimizin Manisa şubesi 
olarak üniversitemizde de 
topluluk kuruluşuyla birlikte 
bundan sonra daha sık sizlerle 
bir arada olacak. Kadına şiddete 
hayır programı çerçevesinde 
bizleri buraya davet ettiğiniz için 
çok teşekkür ediyorum.”
Konuşmaların ardından 
bahçenin duvarına çizilen 
resimle kadına şiddete karşı 
farkındalık yaratıldı.

Grup, daha sonra toplu olarak 
hatırafotoğrafı çektirdi.

KARA ‘ÖZEL GÜVENLİK PERSONELLERİMİZ BİR İLKE İMZA ATTI’

MİNİKLER AİLELERİYLE DENEY YAPTI
Yunusemre Belediyesi, bu yıl 
3.sünü düzenlediği Bilim 
Şenliği’nde öğrencilere deney 
yapmayı sevdiriyor. 1 hafta daha 
devam edecek şenlik kapsamında 
hafta sonu Forum Magnesia 
AVM’de stant kurulurken; minikler 
aileleriyle birlikte deney yaptı.

Sosyal sorumluluk projeleri ile 
adından sıkça söz ettiren 
Yunusemre Belediyesi, düzenlediği 
bilim şenlikleri ile de öğrencilerin 
kendilerini geliştirmesine olanak 
sağlıyor. Bu yıl 3.sü düzenlenen 
Bilim Şenliği kapsamında Forum 
Mangesia Alışveriş Merkezi 
(AVM)’nde stant kuruldu.Etkinliğe 
Yunusemre Belediye Başkan 
Yardımcısı Şaver Yüksel, Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürü Ahmet Sak, 
öğrenciler ve velileri katıldı. 
Katılımın oldukça yoğun olduğu 
etkinlikte öğrenciler bir yandan 
ilginç deneyler yapan öğrenciler 
eğlenceli dakikalar geçirdi. 
Düzenlenen Bilim Şenliği ile sosyal 
belediyecilik faaliyetlerini aralıksız 
sürdürdüklerini belirten Yunusemre 
Belediye Başkan Yardımcısı Şaver 
Yüksel, belediye olarak 
amaçlarının öğrencilerin kendilerini 
geliştirebilmesine olanak sağlamak 
olduğunu belirtti.Yüksel konuya 
ilişkin yaptığı açıklamada, “Gelecek 
Nesiller İçin sloganı ile çıktığımız 
bu yolda Yunusemre Belediye 
Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi 
çocuklarımıza çok önem veriyor. 
Bu yıl 3.sünü düzenlediğimiz Bilim 

Şenliği ile de çocuklarımızın bilimi daha yakından 
tanımalarına olanak sağlamak istedik. Şenliğimize katılan 
miniklerimize ve ailelerine teşekkür ediyorum” dedi.
Bilim Şenliği ile çocukların kendilerini geliştirmesinin 
yanında bilimin inceliklerini anlayarak öğrenmelerini

hedeflediklerini belirten proje koordinatörü Ömer Can,şenlik ile çocukların bilime daha da yakınlaştığını kaydetti. Etkinlikte 
düzenlenen yarışmada birinci olanlara hediyelerini Yunusemre Belediye Başkanı Şaver Yüksel ve Kültür ve Sosyal İşler Müdürü 
Ahmet Sak verdi.
                                                                                                                                                                               (Haber Merkezi)

Akhisar’da Edebiyat ve Sanat Üzerine Söyleşi
Akhisar Belediyesi Sanat Atölyesi 
Şeyh İsa Edebiyat Mektebi ve 
Medeniyet Söyleşileri 
kapsamında Yazar D. Mehmet 
Doğan ve Ressam İsmet 
Yedikardeş belediye meclis 
salonunda sohbet ve fikirleriyle 
söyleşiye katıldı.

Akhisar Şeyh İsa Edebiyat 
Mektebi ve medeniyet söyleşileri 
projesinin ikinci ayında güzel 
işlere imza atmanın heyecanı 
içerisinde olduklarını ifade ederek 
sözlerine başlayan Akhisar 
Belediyesi Sanat Atölyeleri 
Sorumlusu Umut Ak, öğrencilerin 
eğitim veren hocalarıyla 
kaynaşmaları ve eğitmenlerin öz 
verili ilgileriyle projede ciddi yol 
aldıklarını ifade etti. Söyleşi 
programını deneme ve biyografi 
yazarı Fahri Tuna yönetirken 
yaklaşık 2 saat sürdü. Programa 
Belediye Başkan Yardımcıları 
Ömer İşçi, Latif Çakmak ve Ali 
Velestin de katıldı.

Türkiye’de 957 ilçe olduğunu ve 
bunların içerisinde yazarlık okulu hele 
Şeyh İsa Edebiyat Mektebi açmış bir 
ilçe duymadığını ifade eden söyleşi 
yöneticisi deneme ve biyografi yazarı 
Fahri Tuna, bu bakımdan Akhisar 
Belediyesini bu işe emeği geçenleri 
ve katılımcı güzel öğrencileri tebrik 
ettiğini ifade etti.

     Bayrami kolundan gelen Şeyh 
İsa’nın burada olmasından dolayı 
kalkıp Ankara’dan geldiğini ifade 
eden Yazar Mehmet Doğan, dil 
okyanusunda birçok sözcüklerimiz 
olduğunu bunların bazılarının 
utulduğuna dikkat çekerek, “bazen bir 
bakıyoruz bir edebiyatçı o geçmişteki 
kelimeye eli değiyor ve hayata 
döndürüyor. 

   Yeni bir anlam yüklüyor ve o kelime 
tekrar aramızda dolaşmaya başlıyor.
 Bizim kullandığımız kelimeler, bu 
kelimelerin her birinin kitabı 
yazılabilir, hikayesi anlatılabilir.

Ben o kadar çok fazlasını yapmadım da kelimelerin seyir defterini biraz onlarla ilgili 
bazı bilgileri bir araya getirdim. İnsan hayatını iki kelime ile anlat deseler,ben derim ki 
insan hayatı anlamak ve anlatmaktan ibarettir. Her insan doğduğundan itibaren 
çevresinin yakınlarını olup bitenleri anlamaya çalışır ve buna karşı tepkisini de 
anlatmaya gayret eder” dedi. Kelimeleri doğru bilmemiz ve doğru yerlerde 
kullanmamız gerektiğini ifade eden Doğan, kelimeleri seçmek, zihinde sıralamak ve 
kaleme dökmenin ise yazarlık olduğunu kaydetti.

“Geçmişten gelen Arapça, Farsça ve buna benzeri dillerden gelen sözcükleri bin yıldır 
kullanıyorsak artık ne olursa olsun bunlar Türkçe’dir” diyen söyleşi yöneticisi deneme 
ve biyografi yazarı Fahri Tuna, “zaten herhalde bunları çıkardığımız zaman bir çok 
isim kalmayacaktır. Artık bunlar benim şahsi düşüncemle Türkçeleşmiş kelimelerdir” 
dedi.

Ressam olduğunu ve kendini fırça ile ifade edebildiğini belirten Ressam İsmet 
Yedikardeş, bu yüzden diğer edebiyatçılar gibi kendini ifade edemeyeceğini belirterek 
hayatı sürecindeki ressamlık serüvenini anlattı. Mardinli olduğunu ve ana dilinin 
Arapça olduğunu ilkokulda Türkçe öğrendiğini ifade eden Yedikardeş, Osmanlı’dan 
buyana Anadolu’da yerleşmiş bir aile kökeninden geldiğini kaydetti.

(Haber Merkezi)



  

illi İstihdam 

MSeferberliği 
Ödül 

Töreninde Ali Uçak’a 
ödül  verildi
Milli İstihdam 
Seferberliği 
kapsamında en fazla 
istihdam sağlayan 
şirket ve illere ödülleri 
verilmesi   için  
Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip 
Erdoğan, Başbakan

.Binali Yıldırım  Beştepe 
Millet Kültür ve Kongre 
Merkezi’nde düzenlenen 
Milli İstihdam Seferberliği 
Ödül Törenine 
katıldı..Programda, Milli 
İstihdam Seferberliği 
kapsamında en fazla 
istihdam sağlayan şirket 
ve illere ödülleri 
verildi.Firma başına 
istihdamını en fazla 
artıran iller arasında 
Manisa’da yer aldı.

Manisa’dan Uçak 
Kardeşler Gıda 
Seracılık Uluslararası 
Nakliye Plastik San. 
Ve Tic. Ltd. Şti  adına 
Ali Uçak aldı. İş adamı 
Ali Uçak sosyal 
medyada yaptığı 
açıklamada 
“Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 
Erdoğan’ın başlattığı 
istihdam seferberliği 
işgücüne katılım 

zirvesinde, seferberliğe 
destek veren ve en çok 
istihdam yaratan firmalar 
kapsamında 
Cumhurbaşkanlığı 
Külliyesinde Düzenlenen 
ve Bir Çok Bakanımızın 
Katıldığı Törende 
Ödülümüzü Sayın 
Cumhurbaşkanımız ve 
Başkanımızın Elinden 
Aldık”  ifadelerini 
kullandı.
(Haber Merkezi)
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Milli İstihdam Seferberliği 
Ödül Töreninde Ali Uçak’a   

ödül verildi

METİN BULDUK GÜVEN TAZELEDİ
Manisa Öğretmenevi’nde 
gerçekleşen Saadet partisi 
Manisa İl Teşkilatı 4. Olağan 
kongresinde Metin Bulduk 
güven tazeleyerek il 
Başkanlığına seçildi.
Manisa Öğretmenevi’nde 
gerçekleşen Saadet partisi 
Manisa İl Teşkilatı 4. Olağan 
kongresinde Metin Bulduk 
güven tazeleyerek il 
Başkanlığına seçildi. 
Kongreye katılanlar 
arasında Saadet Partisi 
Genel Başkan 
yardımcılarından Mesut 
Doğan, Şerafettin Kılıç,  
Saadet Partisi Manisa İl 
Müfettişi Hakkı 
Kabakçıoğlu,Yunusemre 
ilçe başkanı Zekayi Yılmaz,  
Menemen ilçe Başkanı 
Servet Yılmaz, GİK Üyeleri 
Mehmet Akif Kocamanoğlu, 
Av. Turhan Tutumlu, Denizli 
il başkanı Ahmet Eryılmaz, 
Uşak il başkanı Yunus Acar, 
a parti mensubu katıldı.

Kuşadası ilçe başkanı Yasin 
Sarıkaya, Didim ilçe başkanı 
Mehmet Keçen, İzmir il müfettişi 
Bekir Çalışkan, Aydın il başkanı 
Ali Söğüt, AGD Manisa il başkanı 
Hüseyin Eroğlu, HÜDA PAR il 
Başkanı Yahya Samihsan,  STK 
mensupları  ve çok 
sayıdi.Kongrede Manisa İl 
başkanı seçilen Mesut Bulduk   
milli görüşün tek temsilcisi saadet 
partisi olduğunu söyledi.   Başkan 
Bulduk " Bunu biz söylemiyoruz. 
Bizzat partimizin kurucusu 
Necmettin Erbakan'a aittir. Ondan 
dolayı milli görüştüler burada ve 
daima burada olacaklardır" 
ifadelerini kullandı.
Kudüs’ü İsrail’in başkenti olarak 
asla kabul etmediklerine söyleyen  
Başkan Bulduk  "İslam 
coğrafyasındaki zulüm, durmayan 
kan, akan gözyaşı ve katledilen 
Müslüman kardeşlerimizin canları 
gidiyor. Tüm bunların üstüne 
kabul edilemez olan, Kudüs’ü 
İsrail’in başkenti olarak sayıyorlar” 
dedi.        (Haber Merkezi)

Başkan Ergün’den Soma Belediyesine BIS Dersi

  MANİSA Büyükşehir 
Belediyesinin Aralık ayı Meclis 
Toplantısı ikinci oturumunda 
gündem, Soma Bölgesel 
Isıtma Sistemleri oldu. Soma 
Belediyesinin Ekim 2013’te ısı 
birim satış fiyatını 6 Kuruş 
olarak belirlediğini, Manisa 
Büyükşehir Belediyesine 
devretme esnasında bunu 4 
Kuruş’a indirdiğini belgeleriyle 
açıklayan Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin 2,5 yıldır 
herhangi bir zam 
yapmadığını, buna rağmen 
yalnızca Soma Bölgesel 
Isıtma Sitemleri’ne 138 milyon 
TL tutarında yatırım yaptığını 
vurguladı.

Bakanlığı gerekli izni hala vermiş değil. 
Meclisten kararı alıyorsunuz ama İçişleri 
Bakanlığından onay almadan bir şey 
yapamayacağınızın bilinmesini istiyorum" dedi.
2018’in İlk Meclisi 9 Ocak’ta
Konuşmaların ardından AK Parti ve CHP 
Grubu'nun kabul, MHP Grubu'nun ret oyuyla 
madde, oyçokluğuyla kabul edildi. İmar ve 
diğer komisyonlarda gelen raporların da 
oylanmasının ardından bir sonraki meclis 
toplantısının 9 Ocak 2018 Salı günü, saat 
18.30’da yapılması kararıyla meclis birleşimine 
son verildi.
(Haber Merkezi)

Biz MHP Grubu olarak 
bunu hukuka aykırı bularak 
şerh koyduk" dedi. Soma 
Belediye Başkanı Hasan 
Ergene ise, "Bölge Isıtma 
Sisteminde emeği geçen 
herkese teşekkür ediyoruz. 
Biz halkımızın beklentilerini 
buraya taşıyoruz. Soma, 
havası en kirli şehirler 
arasındadır. Bu kirli hava 
özellikle de kışın en üst 
seviyelere çıkmaktadır. 
Bunun çözümü de Bölgesel 
Isıtma Sistemleridir. 
Büyükşehir Belediyemiz 
güzel yatırımlar yaptı. 
Trilyonluk bütçesi var ve 
bütçesinin yarısı kadar da 
borçlanma yetkisi var. 
Halkımızın menfaatine olan 
kararlarda işbirliği yapmaya 
devam edeceğiz" dedi.
  
  Başkan Ergün Gerçek 
Rakamları Açıkladı
   Gündem maddesi üzerine 
son olarak konuşan Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün de, 
"Çok büyük zam 
yapmışlığımız yok. Soma 
Belediyesi 21.10.2013 
tarihinde ısı birim satış 
fiyatını 6 kuruş olarak 
belirliyor.  Tam 4,5 sene 
önce. Bu fiyatı her yıl ÜFE 
oranında arttırmayla ilgili bir 
karar alıyor. Her ne 
hikmetse büyükşehir 
olduktan sonra fiyat 

tarifesini yeniden meclise 
getiriyor ve bu fiyatı 4 
kuruşa çekiyor. Yani 
büyükşehire böyle 
devrediyor. Büyükşehir 10 
Şubat 2015'de devralıyor. 
Bundan 2,5 sene öncesi 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi 6 kuruş olarak 
meclisten geçiriyor. Bugüne 
kadar da herhangi bir kuruş 
artış yapılmamıştır. Soma 
BIS'te abonelik 
bedellerinde yüzde 5 
indirim sağladık. Abonelik 
bedellerini 12 eşit taksitte 
ödeme imkanı sağlamış. 
Cami ve ibadethanelerde 
yüzde 50 indirim 
uygulamış. Geçen 2 
senede sadece BIS olarak 
126 milyon TL yatırım 
yapmış, 20 milyon da gelir 
elde etmiş. Şuanda yeni 
yapılan hatların üst 
yapılarıyla ilgili 5 milyon 
gibi bir bedel. Mevcut 
sistemde yapılan yatırım 
138 milyon TL. Bu 15 bin 
abone hedefi için. İlave 7 
bin abone için 37,5 milyon 
TL daha esanjör almak 
zorunda. 12 ayda 2 milyon 
160 bin TL getirecek bir 
zam artışı söz konusu. İşin 
gerçek rakamları bunlar. 
Borçlanma noktasında 
teşekkür ediyorum. Daha 
önce MASKİ ve Büyükşehir 
noktasında desteklerinizi 
vermiştiniz. Ancak İçişleri 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Aralık ayı Meclis Toplantısı 
ikinci oturumu, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün başkanlığında 
gerçekleştirildi. Gündem 
maddeleri arasında Manisa 
Büyükşehir Belediyesinin 
2018 yılı gelir tarifeleri 
yeniden görüşüldü. 

    İlgili madde üzerine söz 
alan Büyükşehir Belediye 
Meclisi MHP Grup 
Başkanvekili Mehmet 
Güzgülü, "İki başlıklı olarak 
görüştük komisyonda. 
Bölgesel Isıtma Sistemleri 
konusunun dışarıda kalması 
noktasında AK Parti ve CHP 
Grubu ortak görüş belirtti. 

Modern Meydana 
Yeşil Dokunuş
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Yarhasanlar 
Camii’nin etrafında 
gerçekleştirdiği 
düzenleme 
çalışmalarının ardından 
Yarhasanlar Parkı olarak 
adlandırılan alanda 
peyzaj çalışmalarını da 
tamamladı. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
Kent Estetiği Daire 
Başkanlığı’nca 
gerçekleştirilen 
çalışmayla birlikte 
vatandaşların görsel 
açıdan keyif 
alabilecekler ve kentin 
görsel kalitesini 
arttıracak yeni bir alan 
kazandırılmış oldu.
İl genelinde dev 
yatırımların yanı sıra 
şehrin görünümüne de 
ince dokunuşlar yaparak 
modern bir Manisa 
oluşturmak için 
çalışmalarını sürdüren 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Yarhasanlar 
Parkı’nda peyzaj 
çalışmalarını tamamladı.
Bölgede daha önce 
tamamlanan meydan 
düzenlemesinin 
ardından gerçekleştirilen 
çalışmalarla alan

yepyeni bir görünüme 
kavuştu.
Çalışmalarla ilgili bilgi 
veren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
Kent Estetiği Daire 
Başkanı Bahadır Belek, 
“Birçok insanın geçiş 
alanı olarak kullandığı 
adeta bir merkez görevi 
üstlenen alanda Kent 
Estetiği Daire 
Başkanlığımız  

tarafından yapılan 
peyzaj çalışmaları sona 
erdi. Yaklaşık 190 
metrekarelik alandaki 
parsellere uygulanan 
motifler ile 
vatandaşların görsel 
açıdan keyif 
alabilecekleri ve kentin 
görsel kalitesini 
arttıracak yeni alan 
kazandırılmış oldu” diye 
konuştu.
(Haber Merkezi)

MASKİ Genel Müdürlüğü 2017 yılı 
3. Olağanüstü Genel Kurul 
Toplantısı Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün 
başkanlığında gerçekleştirildi. 
Başkan Ergün, MASKİ’nin 2018 
yılına 90 Milyon TL eksi bütçe ile 
başladığını ifade ederek, 
Manisa’nın Türkiye’de suyu en 
ucuza kullanan kentlerden birisi 
olduğunu söyledi.
Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi 
(MASKİ) Genel Müdürlüğü’nün 
2017 yılı 3. Olağanüstü Genel Kurul 
Toplantısı Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ve MASKİ Yönetim 
Kurulu Başkanı Cengiz Ergün’ün 
başkanlığında gerçekleştirildi. 
Genel Kurul’da 2018 yılı ücret 
tarifeleri görüşüldü. Maddeler 
halinde görüşülen gündem konuları 
değerlendirilerek meclise sunuldu. 
Buna göre; Manisa’da 2017 yılı su 
ve atıksu ücret tarifesine zam 
yapılmayarak 2018’de de aynı 
ücretlerin uygulanması maddesi oy 
çokluğuyla kabul edildi.
Başkan Ergün: “Ben her şeyi 
rakamlarla anlatırım”
Büyükşehir Belediye Meclisi 
tarafından 200 Milyon TL 
borçlanma yetkisi verilmesine 
rağmen, İçişleri Bakanlığı’nın bunu 
100 milyon TL’ye indirdiğini ve 4 
aydır bu iznin kendisine 
verilmediğini açıklayan Başkan 
Ergün, MASKİ’nin maliyetlerini de 
şu şekilde sıraladı: “Eski ilçe 
belediyelerinden MASKİ’ye 
toplamda 130 Milyon TL borç 
devroldu. Bu borcun 55 milyon 
TL’lik kısmı ödendi. 2019 yılına 
kadar geri kalan 75 milyon TL’lik 
kısım da geri ödenecek. Bunun 
yanı sıra, 7061 sayılı kanun ile 
eğitim kurumları, pansiyonlar, 
yurtlar ve hastaneler için yapılan 
indirimler ile birlikte 4 milyonluk 
daha bütçeden para kaybedildi. 
Helali hoş olsun. Sonuçta 
devletimizin takdiridir. 

Yapımı tamamlanıp işletmeye 
alınacak olan atıksu arıtma 
tesislerinin işletme hakları da 2018 
itibarı ile MASKİ’ye geçiyor. Bunların 
personel ve işletme giderleri 9 milyon 
300 bin TL ek maliyet getiriyor. 
Elektrikte yüzde 15’lik bir zam artışı 
olursa, bu da yine 7 Milyon 300 TL’lik 
bir gider demek. Yurtdışından 
aldığımız vana, boru gibi dolara 
endeksli malzemelerden de yüzde 15 
oranında zamla 7 buçuk milyonluk bir 
gider söz konusu. Yakıt alım giderleri 
ise 1 Milyon 500 bin TL civarındadır. 
Devlet tarafından öngörülen asgari 
ücret zamları dahil olmak üzere 
personel giderlerine gelebilecek 
zamlar, yaklaşık 5 milyon 700 bin 
TL’lik gider demek. Yine aynı şekilde 
taşeron çalışanlara sözleşme 
imzalatılması durumunda fark yüzde 
10’dan hesaplanırsa 4 buçuk Milyon 
TL eder. Tüm bu kalemleri 
topladığınızda, MASKİ 2018’e 90 
Milyon TL eksi bütçeyle başlıyor. Bu 
iyi bilinsin. Ben her şeyi rakamlarla 
anlatırım. Gerçekler bunlar. Bu, 
bütçenin 90 milyon daha azalması 
demektir”

Başkan Ergün: “Beni bununla 
vuramazsınız”
     Büyükşehir olmadan önce Kırkağaç 
ve Ahmetli ilçelerinde uygulanan kartlı 
sayaç bedelleri hakkında da 
açıklamalarda bulunan Başkan Ergün, 
“2009 yılında Kırkağaç Belediyesi kartlı 
sayaç ücret bedeli olarak 225 lira para 
alıyormuş. Bundan tam 8 sene önce. Ben 
kaç paraya veriyorum? Benden önce 
Ahmetli ve Kırkağaç belediyeleri akıllı 
sayaca geçmiş. Beni bununla 
vuramazsınız. Manisa, Türkiye’nin en 
ucuz sularından birini içiyor. Buraya 
siyaset yapmaya gelmişsiniz. Gerçekleri 
konuşmuyorsunuz. Tek tek cevabını 
veririz. Üç lafınızdan ikisi ‘2019’da 
görüşürüz’ Vatandaş zamanı geldiğinde 
zaten kararını verir” dedi.
   Muhalefetin ‘Sumatik’ cihazlarından 
firma tarafından tahsil edilen 1 TL’lik 
bedelin başka hiçbir yerde alınmadığını 
iddia etmesi üzerine yanıt veren Başkan 
Ergün, “Ankara Büyükşehir’in 73 kiosku 
var ve işlem başına 1.25 TL alıyor. 
MASKİ Genel Müdürlüğümüze ait 23 
‘Sumatik’ cihazı bulunmaktadır. 1 TL 
ücret ise firmanın bu hizmet karşılığı 
aldığı bedeldir. Tahsilat noktaları ve

koordinatörlükler dışında, uzak 
noktalara konan bu cihazlar 
vatandaşın sıra beklemesini önlemek 
ve işini kolaylaştırmak için hizmete 
sunulmuştur. Bu imkanı kullanıp 
kalmamak kişiye kalmıştır. Bu 
kioskların cihaz başına bize maliyeti 
100 bin Tl’dir”
Genel Müdür Coşkun: “Yaptıran 
sizsiniz. Yapan biziz”
   AK Parti grubunun kırsalda 
uygulanan inşaat tarifeleri hakkında 
yönelttiği eleştiriye de açıklık getiren 
MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun, 
“MASKİ’nin görevi içme suyu temin 
etmektir. Bahsettiğiniz ise tarımsal 
sulamadır. Geçiş süreci nedeniyle 
halkımıza yardımcı olmaya çalışsak 
da, takdir edersiniz ki Manisa su 
zengini bir şehir değildir. Şimdiye dek 
kaçak yollarla bahçe sulamasına 
gidiliyordu. Yunusemre Çamlıca 
Mahallesi’nde 3 ayda 800 ton su 
tüketen aboneler var. Bu şekilde diğer 
vatandaşlar da aynı yola gittiğinde, 
köyde su sıkıntısı yaşanıyor ve 3 
tonluk tankerlerle su alındığında su 
çok daha pahalıya geliyor. 
Bahsettiğiniz konu, MASKİ’nin tek n 
sizsiniz. Yapan biziz” dedi.

başına yapmış olduğu bir uygulama 
değildir. Öyle bir yetkisi de yoktur. 
Mecliste oy birliğiyle alınmış bir 
karardır. Yaptıran sizsiniz. Yapan 
biziz” dedi.
Diğer Büyükşehirler’de zamlar 
TEFE-TÜFE oranında artıyor
MHP Grup Başkanvekili Mehmet 
Güzgülü, “Balıkesir gibi 
büyükşehirler su tarifelerini 3 
senedir TEFE-TÜFE’ye 
bağlamış durumda. Bundan 
dolayı da fiyatlar almış başını 
gitmiş. İndirime de bu yüzden 
gidiyorlar. Bizde en ucuz suyu 
köylerimiz kullanıyor. Önce 
köylüyü düşünüyoruz. En 
büyük yatırımları buraya yapıp, 
en düşük ücretleri aldığımız yer 
köyler. Depolarını yeniliyoruz, 
sondajlar açıyoruz. 
Vatandaşlarımızın temiz su 
içmelerini sağlıyoruz” diye 
konuştu.
Olağanüstü Genel Kurul’da 
MASKİ ücret tariflerine ilişkin 14 
madde görüşülerek karara 
bağlandı.
(Haber Merkezi)

MASKİ, 2018’E 90 MİLYON TL EKSİ İLE BAŞLIYOR
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anisa Celal Bayar 

MÜniversitesi Üniversite 
S a n a y i  İ ş b i r l i ğ i  

T e k n o l o j i  U y g u l a m a  v e  
Araştırma Merkezi (ÜSİTEM), 
Manisa Teknokent ve Kocaer 
firması tarafından 18-19 Aralık 
2 0 1 7  t a r i h l e r i  a r a s ı n d a  
düzenlenen “1.Uluslararası 
Üniversite-Sanayi İşbirliği, Ar-Ge 
ve İnovasyon Kongresi” Prof. 
Ümit  Doğay Ar ınç Kültür  
Merkezinde gerçekleştirilen 
açılış töreni ile başladı.Törene 
Manisa Mi l letveki l i  Recai 
Berber, MCBÜ Rektörü Prof. Dr. 
A. Kemal Çelebi, Dumlupınar 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Remzi Gören, Dokuz Eylül 
Üniversitesi Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Hikmet Hüseyin Çatal, 
Zafer Kalkınma Ajansı Genel 
Sekreteri Yusuf Balcı, MCBÜ İİBF 
Dekanı Prof. Dr. Mustafa 
Mıynat, MCBÜ Hasan Ferdi 
Turgutlu Teknoloji Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr.Ahmet Türk,

MCBÜ Rektör Danışmanı Doç. Dr. 
Ali Çipiloğlu, Manisa Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Ali Bankoğlu, 
Manisa Organize Sanayi Bölgesi 
Temsilcisi Levent Sarıgözoğlu, 
Kocaer Haddecilik Genel Müdür 
Yardımcısı Tolga Demirkıran, İşkur 
İl Müdürü Sinan Aktaş, Bilim, 
Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü 
Doç. Dr. Erbil Kalmış, KOSGEB İl 
Müdürü Mahmut Oğuz Kılınç, 
Manisa Teknokent Genel Müdürü 
Prof. Dr. Hüseyin Aktaş, ar-ge ve 
tasarım merkezleri, teknoloji 
şirketleri, girişimciler, üniversiteler, 
teknoparklar ve TTO’ların 
temsilcileri ve öğrenciler katıldı.

Kongrenin açılış konuşmasını 
yapan MCBÜ ÜSİTEM Müdürü 
Doç. Dr. Osman Çulha, 
“Kongrede; ar-ge ve tasarım 
merkezleri, teknoloji şirketleri, 
girişimciler, üniversiteler, 
teknopark ve TTO’lar bilimse

çalışmalarını; akademisyenler ise 
ticarileşebilir proje, bilimsel çalışma, 
yüksek lisans ve doktora tezlerine ait 
sonuçları sunma ve paylaşma fırsatı 
bulacaklar. Ayrıca ar-ge ve tasarım 
merkezleri, ar-ge şirketleri ve 
akademisyenleri bir araya 
getirerek;sanayi-sanayi ve üniversite-
sanayi işbirliği çalışmalarında ara yüz 
faaliyetleri yürütmek, teknopark ve 
teknoloji transfer ofisleri ile ortaklıklar 
kurarak araştırmacı ağını oluşturmak 
hedefleniyor. Kongrede 40 ar-ge 
merkezi yer alacak ve bu 
merkezlerden 94 sözlü bildiri, 18 
poster sunumu gerçekleştirilecek. 
Kongreye ayrıca 200 araştırmacı 
katılıyor. Kongre kapsamında 
‘Otomotiv ve Savunma Sanayii”, 
“Bilişim ve Elektronik” ve “Teknoloji 
Transfer Ofisleri: Üniversite-Sanayi 
İşbirliği, İnovasyon, TTO'lar ve 
TTO’lardan Sanayi ve 
Akademisyenlerin Beklentileri” konulu 
üç panel gerçekleştirilecek” diye 
konuştu.

ASKİ Genel 

MMüdürlüğü, 2017 
yılı içme suyu 

depolarının bakım onarım 
çalışmaları kapsamında 
Saruhanlı ilçesindeki 12 
depoda çalışmalarını 
tamamladı. Yürütülen 
çalışma ile mahallelerde 
ikamet eden vatandaşlar 
daha sağlıklı içme suyuna 
kavuştu.
Manisa Su ve 
Kanalizasyon İdaresi 
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, 
vatandaşlara daha sağlıklı 
içme suyu temin etmek 
için yoğun mesai harcıyor. 
Yatırım ve İnşaat Dairesi 
Başkanlığı bünyesinde 
yürütülen içme suyu 
depolarındaki bakım 
onarım çalışmaları 

aruhanlı’da da 

Stamamlandı. İlçede 
2017 yılı programı 

kapsamında 12 depo 
yenilendi. 2016 yılında 
yapılan çalışmalar ile 
birlikte toplam 50 
mahallesi olan 
Saruhanlı’da 29 depoda 
çalışmalar noktalandı. 
Yapılan yatırım ile 
mahalleler daha sağlıklı 
içme suyuna ulaştı.

   “Artık daha sağlıklı su 
tüketiyoruz”

 Seyitoba Mahalle 
Muhtarı Ali Çetinkaya, 
“Öncelikle Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün’e 
teşekkür ediyor, )

MCBÜ “1.Uluslararası Üniversite-Sanayi İşbirliği, Ar-Ge ve İnovasyon Kongresi” başladı
Ardından kürsüye gelen Manisa 
Teknokent Genel Müdürü Prof. Dr. 
Hüseyin Aktaş, Manisa Teknokent’in 
aslında 2010 yılından beri 
Manisa’nın gündeminde olduğunu, 
ancak 2014 sonu itibarı ile 
Rektörümüz Prof. Dr. A. Kemal 
Çelebi’nin vizyonuyla hızlandığını 
dile getirerek, “Yaklaşık 6 aylık bir 
süredir faaliyetteyiz. 63 firma 
faaliyet göstermeye hak kazandı, 
bunlardan 60 firma faaliyete 
başladı. Firmalarımız toplam 72 
milyon TL’lik bir ar-ge bütçesi ile 
faaliyet gösteriyor. 162 proje 
yürütülüyor. 230 ar-ge personeli bu 
firmalar tarafından istihdam ediliyor. 
Bu kişilerin %15’i bizim öğrencimiz, 
ön kuluçkada da 30 öğrencimiz 
tarafından 21 proje yürütülüyor. 
Firmalarımız reel sektör ağırlıklı ve

onların yeni projeler 
gerçekleştirmelerini istiyoruz. 
Sloganımızı ürün ve üretimde 
dijitalleşme olarak belirlemiştik. Bu 
doğrultuda seri üretime tabi 15 
ürünümüz, önümüzdeki 6 aylık 
süreçte piyasada yer alacak” dedi

MCBÜ İş Yeri Uygulama Eğitimi 
Koordinatörü Prof. Dr. Kenan Yalınız, İş 
Yeri Uygulama Eğitimi konusunda 
üniversitemizin geldiği nokta hakkında 
bilgiler vererek, “Bu model kesinlikle bir 
staj uygulaması değildir. Bölgedeki 
üniversiteler içinde ilk kez üniversitemiz 
tarafından uygulamaya konulan bu 
modelde, eğitim programının son 
dönemindeki dersleri daha önceki 
dönemlere aktararak fakültelerde 7+1, 
meslek yüksekokullarında 3+1 olacak 
şekilde, öğrencilerimizin son dönemlerini 
hiç okula gelmeden, 15 hafta kesintisiz 
biçimde anlaşmalı olduğumuz firmalarda 
çalışmalarını sağlıyoruz. Bunun için 
öğrencimizin o zamana kadar aldığı tüm 
dersleri geçmiş ve 4,00 üzerinden 2,00 
not ortalamasını sağlamış olması 
gerekiyor” diye konuştu.Kocaer 
Haddecilik Genel Müdür Yardımcısı Tolga 
Demirkıran, Kocaer Grubunun tanıtımını 
yaparak başladığı konuşmasında, 
“Otomotiv ve savunma sanayiinin 
beklentileri nelerdir ve bunlara Kocaer 
Grup olarak nasıl katkı sağlayabiliriz 
noktasında öncülük etmeye ve önemli 
roller almaya çalışıyoruz. Biz Denizli’de, 
1960’lı yıllarda haddecilik ve demir çelik 
sektörüne girerek işe başladık. Bugün 
Aliağa’da üç fabrika ve 800 bin ton üretim 
kapasitesi ile Türkiye’nin en büyük profil 
üretim tesisine sahibiz. Tekstil sektöründe 
iki fabrikamız var. Ev tekstili sektöründe 
Chakra bizim markamız. Ayrıca otomotiv 
sektöründe de faaliyet gösteriyoruz. Yıllık 
ciromuz 500 Milyon Doların üzerinde ve 
2200 çalışanımız ile Türkiye 
ekonomisinde lokomotif konumundayız” 
diye konuştu.Zafer Kalkınma Ajansı 
Genel Sekreteri Yusuf Balcı, “Dünyada 
40 ülke, ar-ge konusunda yapılan 
faaliyet, yatırım ve harcamaların %97’sini 
oluşturuyor ve biz Türkiye olarak bu 40 
ülkenin 18.siyiz. Hedefimiz ise 10’uncu 
sıraya yükselmek. Ülkemizin ar-ge 
harcamalarına baktığımızda, 2002 
yılında 1.2 Milyar TL mertebesindeyken, 
2016 yılında 24 Milyar TL mertebesine 
gelmişiz. Bu tabii kendi içimizde 
konuşurken, gurur duyacağımız bir artış 
diye değerlendirebiliriz ama yukarıdan 
dünyaya baktığımızda tek başına 
Volkswagen 13 Milyar $ Ar-Ge çalışması 
yapıyor, Samsung ve Amazon keza aynı 
şekilde. Yani bir Volkswagen tek başına 
neredeyse Türkiye’nin ar-ge faaliyetine 
harcadığı miktar kadar harcama 
yapabiliyor.

Ama ülkemizin ar-ge çalışmalarının 
artışını, hızlı bir trendle sağladığını 
görebiliyoruz. Biz Ajans olarak ar-
ge, inovasyon ve katma değerli 
ürün üretilmesine yönelik çalışmalar 
yapıyoruz. Özel sektör, kamu 
kuruluşları, sivil toplum örgütleri, 
üniversiteler ve bölgemizin, netice 
itibarı ile ülkemizin kalkınmasına 
katkı sağlayan tüm paydaşları; 
yerelde yer alan, yerelde var olan 
gelişme potansiyelini harekete 
geçirmek, bir araya getirmek, 
koordine etmek ve onları bir 
anlamda motive etmeye yönelik 
çalışmalar yapıyoruz” dedi.
Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, “Türk 
Milleti üreten ama aynı zamanda 
paylaşan bir millettir.”
MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal 
Çelebi, “Türkiye’nin en temel 
ihtiyacının teknoloji olduğunu 
hepimiz biliyoruz. Teknoloji sadece 
iktisadi bağımsızlığımız için değil, 
siyasi ve askeri bağımsızlığımız için 
d e  o l m a z s a  o l m a z ı m ı z d ı r .  
Teknolojiyi transfer eden değil, 
teknolojiyi üreten ve sahip olan bir 
ü lke  o lduğumuzda,  gerçek 
manada ekonomik, siyasi ve askeri 
bakımdan güçlü bir ülke haline 
gelmiş olacağız. Teknoloji elbette 
ar-ge, tasarım merkezleri ve 
inovatif çalışmalar ile sağlanıyor.
Rakamlar her şeyi anlatıyor. Türkiye, 
özellikle son 15 yılda AK Parti iktidarı 
döneminde teknolojide büyük bir 
sıçrama katetti. Bunu çok açık ve 
net olarak görüyoruz. Ar-Ge’nin 
GSMH iç indek i  pay ı ,  ar -ge 
p e r s o n e l i n i n  p a y ı ,  a r - g e  
merkez le r in in  pay ı ,  patent  
sayılarındaki artışlarla son 15 yılda 
çok büyük bir sıçrama yaşandığına 
hep birlikte şahit oluyoruz.Artık hem 
özel sektörümüz, iş dünyamız, hem 
üniversiteler; teknolojinin üretilmesi 
noktasında, üzerlerine düşeni 
ye r ine  get i rme nok tas ında 
sorumluluk almaya başladılar. 
Bugün burada zaten bu kadar üst 
düzey bir katılımın ve birlikteliğin 
olması artık yanan ateşin yangına 
dönüştüğünü gösteriyor.

Biz Celal Bayar Üniversitesi olarak bu 
konuda üzerimize düşeni, son 3 yıllık 
dönem itibarı ile yerine getirmek 
n o k t a s ı n d a  a r k a d a ş l a r ı m l a  
olağanüstü bir gayret gösterdik. 
T e k n o p a r k ı m ı z ı  a ç t ı k .  G e n e l  
M ü d ü r ü m ü z  r a k a m l a r ı  v e r d i .  
Geldiğimiz nokta itibarı ile bu kısa süre 
için çok büyük bir başarıdır. Üniversite 
Sanayi İşbirliği Merkezimiz özel sektörle 
çok yakın bir diyalog ve çalışma 
içerisinde. İşbirliği protokollerini arka 
arkaya imza l ı yo r  ve  devreye 
sokuyoruz. Tabii ki sadece teknolojik 
atılım değil, bir diğer önemli husus 
beşeri sermayemizi çağın gereklerine 
göre iht iyaçlar  doğrul tusunda 
yetiştirmemiz. Bu noktada İşyeri 
Uygulama Eğitim Modeli’ne geçtik. Biz 
bu eğitimi üniversite olarak; özel 
sektörle, kamu kurumlarıyla ve ilgili tüm 
kes imler le  vermemiz  gerekt iğ i  
anlayışıyla yapıyoruz. Dolayısıyla 
üniversiteler, özel sektör, tüm kurum ve 
kuruluşları çok ciddi bir zihniyet 
d e ğ i ş i m i n i ,  d ö n ü ş ü m ü n ü  
gerçekleştirdi. Üniversitenin içinde biz 
bunu hep birlikte yaşıyoruz. Artık 
üniversitedeki öğretim üyesi profili 
değişti. O da dışarıya açılıyor, o da 
sadece teorik çalışmıyor. Sanayi ile 
ortak projeler geliştiriyor.Dolayısı ile bu 
ülkede hakikaten güzel şeyler oluyor. 
Biz bunları ülkemize olan sevdamızdan 
dolayı yapıyoruz. Özel sektör sadece 
kâr amacıyla çalışan, ülkesine ve 
milletine dair bir sorumluluğu olmayan 
kuruluşlar değildir. Kamusuyla, özeliyle, 
üniversitesiyle, yerel yönetimiyle, 
kalkınma ajansıyla bizler aynı dili 
konuşmaktan ziyade; aynı duyguları, 
aynı hedefi paylaşıyoruz. 2023 – 2071 
h e d e f i  d o ğ r u l t u s u n d a  a y n ı  
heyecanla, aşkla ve inançla tüm 
kesimlerle hep birlikte çalışmaya 
devam ediyoruz. Bu aşkımızı ve 
heyecanımızı inşallah kaybetmeyelim. 
Çünkü Türk Milleti diğer milletlerden 
farklı bir millettir. Türk Milleti, ar-ge ve 
teknoloji ile ilgili çalışmaları sadece 
kendi refah seviyesini yükseltmek için 
yapmıyor. Türk Milleti üreten ama aynı 
zamanda paylaşan bir millettir. Diğer 
milletlere ve dünyaya karşı 

sorumluluğu olduğu bilinciyle hareket 
eden bir millettir. Dolayısıyla bu hedef 
doğrultusunda bundan sonra da aynı 
heyecanla, aşkla, şevkle çalışmaya 
d e v a m  e d e c e ğ i z .  B u  k o n g r e n i n  
d ü z e n l e n m e s i n d e  e m e ğ i  g e ç e n  
arkadaşlarıma özellikle teşekkür ediyorum. 
Hepinize katılımlarınızdan dolayı teşekkür 
ediyor, sevgi ve saygılarımı sunuyorum” 
diye konuştu.

  Recai Berber, “Manisa Celal Bayar 
Üniversitemizin uygulamaya geçirdiği iş 
yeri uygulama eğitimi çok önemli bir adım 
ve örnek alınacak bir çalışma.”

Manisa için geç kalmış olan Teknokent’in, 
Rektör Prof. Dr. Kemal Çelebi ile birlikte 
yapılan çalışmalar sonucunda 6 ay gibi 
kısa bir zamanda tamamlandığını ifade 
eden Manisa Milletvekili Recai Berber, 
“Burada hep teknolojiyi vurguluyoruz ama 
teknolojinin temelindeki bilgiyi belirtmemiz 
gerekiyor. Üniversitelerin asıl fonksiyonu 
bilgi üretmek olmalı. Bu altyapı olmadan, 
teknolojiyi ancak takip edersiniz, Çin’in 
yaptığı gibi transfer etmeye çalışırsınız ama 
teknolojiyi üretemezsiniz. Altyapı yoksa ve 
eko sistem kuramamışsanız, sürekli transfer 
etmekle uğraşır durursunuz. Son yıllarda 
ünivers i te lerde temel  b i l imlerdeki  
eksikliğimizi gördük. Üniversitelerimizin 
temel bilimler bölümleri neredeyse 
kapanmak üzereydi. Başarılı gençler temel 
bilimleri seçmiyordu. Çünkü orayı bitirdiği 
zaman,  akademisyen o lamıyorsa 
piyasada iş bulamıyordu. Marifet iltifata 
tabidir, ama çağımızdaki marifet daha çok 
duygusal. Yani bir iş para kazanamıyorsa 
ona iltifat yok demektir. Dolayısıyla bizim o

alana destek vermemiz gerekiyordu. Şu 
anda temel bilimlere tercih yapan 
öğrencilerimize neredeyse yüksek lisans, 
doktora öğrencileri gibi burs veriliyor. Aynı 
şekilde Manisa Celal Bayar Üniversitemizin 
uygulamaya geçirdiği İş Yeri Eğitim Modeli 
çok önemli bir adım, gerçekten örnek 
olacak bir çalışma.Biz aynı zamanda 
Manisa olarak, bölge olarak tarımda çok 
ciddi  b i r  potans iyele sahibiz .  Bu 
potansiyelin de henüz daha yüzde onlarını 
değerlendirebildiğimizi düşünüyorum. Yine 
teknolojiyi kullanarak, daha çok bilgi 

Klasik anlamda değil ama tarım 
teknolojileri anlamında özellikle 
genetik ve biyolojik anlamdaki 
çalışmalara çok ihtiyacımız var. 
Bizim şu anda hem verimliliği 
artırarak, hem de kalıntı problemini 
çözerek sağlıklı gıdalar ve tarım 
ürünleri üretme anlamında çok 
büyük yeniliklere ihtiyacımız var. 
Bunları sahada görüyoruz, 
yaşıyoruz. İhracat sorunlarımızın 
birinci sırasında bu geliyor. 
Ürettiğimizi dışarıya satamıyorsak, 
içerde de tüketmememiz lazım.

Bizim üniversitelerimiz girişimci 
yetiştirmiyor. Üniversitelerin birinci 
veya ikinci sınıfında girişimcilik 
dersini vermemiz gerekli. Üniversite 
mezunlarımızın yüzde biri-ikisi 
girişimci olsa, Türkiye’de işsizlik 
sorunu kalmaz. İşletme, muhasebe, 
finans alanlarında eğitim almış 
arkadaşlar ile mühendislik alanında 
eğitim alan arkadaşların yan yana 
gelerek çalışmaları başarı ve 
bereketi getirir” diye 
konuştu.Kongrenin davetli 
konuşmacısı Kanada Ontario 
Üniversitesi Makine Mühendisliği 
Bölümü Öğretim Üyesi ve 
Uluslararası Hidrojen Enerjisi Birliği 
Başkan Yardımcısı Prof. Dr. İbrahim 
Dinçer “Üniversite-Sanayi-Kamu 
İşbirliklerinde ve Teknoloji 
Geliştirmede Yenilikçi Yaklaşımlar” 
konulu konuşmasında, “Ekonomik 
bağımsızlık, kesinlikle sizin 
teknolojik başarınıza bağlıdır. Bu 
nedenle teknolojik başarıyı her 
alanda sağlamak zorundayız. 
Eğitim bir bilgi yüklemesi değildir. 
Bugün zaten Google üzerinden her 
türlü bilgiye erişebiliyorsunuz. 
Önemli olan üniversitelerin kritik 
düşünme kabiliyetini, misyon ve 
vizyonu, yaratıcılığı, iş birlikteliğini, 
kültürel değerleri işin içine katmayı
sosyal sorumluluk bilincini, teknoloji 
odaklı olmayı öğretmesidir. Yapılan 
eğitim piyasanın ihtiyaçlarına cevap 
vermeli, öğrencisine inovatif ve 

girişimci bir yapı kazandırmalıdır” 
diye konuştu.
Ardından Ebiltem Teknoloji Transfer 
Ofisi Genel Müdürü Doç. Dr. Serdal 
Temel “Uluslararası Ölçekte 
Teknoloji Transfer Ofisleri, 
Girişimcilik, İnovasyon ve Ar-Ge 
İşbirlikleri”; Tübitak, Teydeb, 
Useteg Ulaştırma, Savunma, Enerji 
ve Tekstil Teknolojileri Grup 
Koordinatörü Önder Zor “Tübitak, 
Teydeb, Ar-Ge ve Yenilik 
Destekleri”, Bilim, Sanayi ve 
Teknoloji Bakanlığı Bilim ve 
Teknoloji Genel Müdürlüğünden 
Recep Uzungil “Kamu-Üniversite-
Sanayi İşbirliği Platformu KÜSİP’in 
Tanıtımı”; “KOSGEB İl Müdürü 
Mahmut Oğuz Kılınç “Teknolojik 
Ürün Yatırım Destek ve Stratejik 
Ürün Destek Programı” hakkında 
bilgiler verdiler.

Kongre panellerle devam edecek.

(Haber Merkezi)

YUNUSEMRE BELEDİYESPOR DOLU DİZGİN
Spor Toto Bölgesel Amatör Lig’de (BAL) mücadele eden Yunusemre 
Belediyespor, ligin 13. haftasında evinde karşılaştığı Kartalspor’u 3-1 
yendi.

Yunusemre Belediyespor, Spor Toto BAL’ın 13. haftasında Kartalspora ağırladı. 
Ertuğrul Dilek Stadı’nda oynanan müsabakada Yunusemre Belediyespor, 
Feyyaz Yaşar'ın 2, Semih Atıl’ın attığı 1 golle 3 puanı alan taraf oldu. 
Kartalspor’un tek golü ise penaltıdan geldi. Yunusemre Belediyespor, 14 
Ocak'ta Alaşehir Belediyespor’u Ertuğrul Dilek Stadı’nda ağırlayacak.

SARUHANLI’DA 12 İÇME SUYU DEPOSU YENİLENDİ

çalışmaların devamını diliyoruz. 
Eskiden depomuz kötü 
durumdaydı. Fayans yoktu. Artık 
daha sağlıklı su tüketiyoruz”
“Sağlık açısından çok güzel bir iş 
oldu”
Heybeli Mahalle Muhtarı Mustafa 
Erdönmez, “Depomuzun tadilatı 
yapıldı. Yapılan işler çok güzel. 
Eskiden borular demirdi ve küf 
yapıyordu.

Sağlık açısından çok güzel 
bir iş oldu. Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’e ve emeği geçen 
herkese teşekkür ediyoruz”

“Depomuzdaki hijyen arttı”

Bedeller Mahalle Muhtarı 
İbrahim Uslu, “Depomuzda 
fayans yoktu. Şimdi yapıldı. 
Çalışmalardan çok 
memnunuz. Depomuzdaki 
hijyen arttı. Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’e 
hizmetlerinden dolayı çok 
teşekkür ediyoruz”

Yenilenen depoların listesi:

İlçe merkezi, Develi, Şatırlar, 

Yeniosmaniye, Dilek, Koyuncu, 
Çakmaklı, Sarısığırlı, Lütfiye, 
Hacımusa, Çınaroba, Alibeyli, 
Şatırlar, Tirkeş, Pınarbaşı, 
Sarıçam, Aydınlar, Gökçeköy, 
Taşdibi, Bahadır, Apak, 
Çerkezosmaniye, Bedeller, 
Seyitoba, Heybeli, 
Hacırahmanlı (2 
Adet),Kemiklidere ve Mütevelli 
mahalleleri.
Sıfırdan depolar da inşa ediliyor
MASKİ Genel Müdürlüğü, 
Saruhanlı ilçe merkezine 2.500 
ve 200 metreküplük 2 içme 
suyu deposu inşa etti. Ayrıca, 
altyapı çalışması yürütülen 
Koldere Mahallesi’ne 2 adet 
depo yapılarak hizmete 
sunulacak.

(Haber Merkezi)

Çevre Dostlarına Büyükşehir Desteği
MANİSA Büyükşehir Belediyesi, fidan 
dikimi yaparak doğaya katkı sağlamak 
isteyen Gölmarmara Mesleki ve Teknik 
Lisesine otobüs desteği sağladı. 
Öğrenciler, katkıları nedeniyle Manisa 
Büyükşehir Belediyesine teşekkür etti.
Gölmarmara Mesleki ve Teknik Lisesi 
öğrencileri, doğaya katkı sağlamak ve 
daha yeşil bir Gölmarmara’da 
yaşamak amacıyla fidan dikim etkinliği 
düzenledi. 

    Etkinliğin yapılabilmesi için Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Gölmarmara 
Koordinatörlüğüne başvuran 
öğrenciler, ağaç dikim alanına 
kolaylıkla ulaşabilmeleri amacıyla 
otobüs talebinde bulundu. Öğrencilerin 
talebine anında karşılık veren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, fidan dikim 
alanına ulaşım için otobüs desteği 
sağladı. Yanlarında getirdikleri fidanları 
toprakla buluşturan ve cansuyunu 
veren öğrenciler, destekleri nedeniyle 
Manisa Büyükşehir Belediyesine 
teşekkür etti.        (Haber Merkezi)

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, Ahmetli ilçesi Atatürk Bulvarı Yol 
ve Tretuvar Düzenlemesi projesinin aydınlatmalarının montajını 
tamamlandı. Işıl ışıl bir görünüme kavuşan ilçe girişi, vatandaşların 
da büyük beğenisini kazandı.
İlçe merkezlerinde başlattığı prestij projeler ile şehrin dört bir yanını 
yeniden şekillendiren Manisa Büyükşehir Belediyesi, Ahmetli’de de 
övgü kazanan bir projeye daha imza attı. Ahmetli ilçesi Atatürk 
Bulvarı Yol ve Tretuvar Düzenlemesi projesi kapsamında, modern 
aydınlatmalar da ilçe sakinlerinin kullanımına sunuldu. Altyapı 
çalışmaları ile başlayan ardından, kaldırım ve bordür 
düzenlemeleri, kilit parke kaplaması ve trafik işaret ve 
işaretçilerinin montajını takiben aydınlatma direklerinin de montajı 
tamamlandı. Renkli aydınlatmaları ile Ahmetli ilçesinin gece 
görüntüsüne büyük bir değişiklik kazandıran Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, vatandaşların büyük beğenisini kazandı. Vatandaşlar, 
peyzaj çalışmalarının tamamlanmasıyla ilçe girişinin çehresinin 
tamamen değişeceğini dile getirdi.  

(Haber Merkezi)

Ahmetli Atatürk Bulvarı Geceleri Işıl Işıl
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ASKİ Genel 

MMüdürlüğü, Alaşehir’in 
72 yıldır kanalizasyon 

hattı olmayan Çağlayan 
Mahallesi’ni 154 Mahalle 
Projesi sayesinde sağlıklı 
altyapıyla tanıştırıyor.
Manisa Su ve Kanalizasyon 
İdaresi (MASKİ) Genel 
Müdürlüğü, 154 Mahalle 
Projesi kapsamında yıllardır 
kanayan altyapı yaralarını 
sarmaya devam ediyor. Bu 
kapsamda MASKİ, Alaşehir 
ilçesine bağlı Çağlayan 
Mahallesi’nin 72 yıllık 
kanalizasyon özlemine son 
veriyor. Mahallede yerleşimin 
başladığı tarih olan 1945’ten bu 
yana kendi yaptıkları fosseptik 
çukurlarını kullanan 
Çağlayan’a, Yatırım ve İnşaat 
Dairesi Başkanlığı bünyesinde 
yürütülen çalışmalarla 5 
kilometrelik kanalizasyon hattı 
döşeniyor. Mahallede sağlıklı 
altyapı sisteminin temin 
edilmesi sonrasında, 20 bin 
metrekarelik kilit parke 
döşemesi yapılarak üstyapı da 
yepyeni bir hale getirilecek.

  Çağlayan Mahalle Muhtarı Bülent Kurkutalp, “Mahallemiz 45 
yılında kurulmuş. O zamandan beri de altyapımız yoktu. Uzun 
zamandır da altyapı konusunda sıkıntı çekiyorduk. Sağlıklı bir 
sistem olmadığından sinek, koku eksik olmuyordu. MASKİ 
sağolsun bizi bu projeye dahil etti ve çalışmalarımız başladı. 
Sebep olanlardan Allah bin kere razı olsun. Halkımız da bundan 
çok memnun. Büyükşehir Belediyesi’ne geçtiğimizden beri çok 
önemli hizmetler kazandık. Mahallemiz adeta yıkıldı ve yeni 
baştan yapılıyor diyebiliriz. Cengiz Başkanımıza, Alaşehir 
Belediye Başkanımıza ve MASKİ’ye çok teşekkür ediyoruz” dedi.         
(Haber Merkezi)

MASKİ, YAĞCILAR’DA DERE TEMİZLİK ÇALIŞMASINA DEVAM EDİYOR
MASKİ Genel Müdürlüğü, 
Yunusemre ilçesine bağlı Yağcılar 
Mahallesi’nde başlattığı dere 
temizlik çalışmasına devam ediyor.
Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi 
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, il 
genelindeki dere ve menfezlerde 
temizlik çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor. MASKİ, Yunusemre 
İlçesi’ne bağlı Yağcılar 
Mahallesi'nde başlattığı dere 
temizlik çalışmasına hızla devam 
ediyor. Mahallede toplamda bin 650 
metrelik alanda devam eden 
temizlik çalışmasında, 
vatandaşların kış mevsiminde 
sıkıntı yaşamasının önüne 
geçilecek. Çevre Koruma ve 
Kontrol Dairesi Başkanlığı 
tarafından yürütülen çalışma 
tamamlandığında, yağışlı havalarda 
yaşanabilecek taşkın riski ortadan 
kaldırılarak suyun sağlıklı ve 
düzenli bir şekilde akışı 
sağlanacak.

“Mahallemiz, ilçemize yakışır görünüm kazanacak” Yağcılar Mahalle Muhtarı 
İbrahim Zeybek, 
"Mahallemizden geçen 
derenin düzenli olarak temizlik 
işi yapılsa da zaman içinde 
oluşan atıklardan dolayı 
suyun akışı engelleniyor ve 
yağışların artmasıyla birlikte 
su taşkınları meydana 
geliyordu. Bu durumu MASKİ’ 
ye bildirdik. Şu an ekipler 
deremizin temizlik işini 
sürdürüyor. Çalışma 
tamamlandığında hem su 
taşkınlarından kurtulacağız 
hem de mahallemiz ilçemize 
yakışır bir görünüme sahip 
olacak. Bu hizmetten dolayı 
başta Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’e, MASKİ Genel 
Müdürü Yaşar Coşkun’a ve 
emeği geçen herkese 
teşekkür ederim” dedi.

(Haber Merkezi)

GÖRDES’İN MAHALLELERİNDE 
ALTYAPI DÖNÜŞÜMÜ DEVAM EDİYOR
MASKİ Genel Müdürlüğü, 154 Mahalle Projesi kapsamında Gördes’in 8 
mahallesinde altyapı dönüşümü için başlattığı çalışmalarına hızla 
devam ediyor.

Manisa Su ve Kanalizasyon 
İdaresi (MASKİ) Genel 
Müdürlüğü, 101 Mahalle 
Projesi’nin ardından 
başlattığı 154 Mahalle 
Projesi ile mahallelerdeki 
altyapı dönüşüm hamlesinde 
hız kesmiyor. 101 Mahalle 
Projesi kapsamında Gördes 
ilçesine bağlı 4 mahallede 
30 kilometre sağlıklı altyapı 
temin eden MASKİ, 154 
Mahalle Projesi ile ilçedeki 8 
mahalleyi daha yeniliyor. 
Proje çerçevesinde Çiçekli, 
Beğel, Dereçiftlik, Efendili ve 
Börez mahallelerinin 
ardından Malaz 
Mahallesi’nde de çalışmalar 
başladı. Boyalı ve 
Çatalarmut mahallelerinde 
de yapılacak olan çalışmalar 
ile toplamda 8 mahallenin 
altyapısı yenilecek.Proje 
kapsamında mahallelerde 77 
kilometrelik altyapının yanı 
sıra 126 bin kilit parke ve 16 
adet fosseptik ile bir adet 
içme suyu deposu inşa 
edilecek. 

Muhtarlar hizmetlerden 
memnun
MASKİ Genel Müdürlüğü 
tarafından altyapı 
yenileme çalışmalarının 
başladığı Malaz Mahalle 
Muhtarı Kadir Doruyol 
çalışmalardan memnun 
olduğunu belirterek, 
“Mahallemizin zemini 
oldukça sert. Buna 
rağmen çalışmalar gayet 
güzel gidiyor. 
Mahallemize bu 
hizmetlerin gelmesinde 
emeği geçen herkese 
teşekkür ederim” dedi.
Börez Mahalle Muhtarı 
İsmail Oruç, 
“Mahallemizde düzgün 
altyapı yoktu. Sağ olsun 
MASKİ mahallemizi 
sağlıklı altyapıya 
kavuşturmak için 
çalışmalara başladı. Çok 
memnunuz. Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz 
Ergün’e ve MASKİ 

Genel Müdürümüz Yaşar 
Coşkun’a teşekkür 
ederim” dedi.
Çiçekli Mahalle Muhtarı 
Mehmet Ali Gökay, 
“Mahallemizde başlayan 
altyapı çalışmasından 
dolayı çok memnunuz. 
İnşallah en kısa sürede 
tamamlanır. Bu 
hizmetlerin mahallemize 
gelmesinden dolayı çok 
memnunuz. Emeği geçen 
herkese teşekkür ederim” 
dedi.
Dereçiftlik Mahalle 
Muhtarı Ergül Paydaş, 
“Mahallemizde bulunan 
altyapı 20- 25 senelikti. 
Devamlı arızalara ve 
tıkanıklığa neden 
oluyordu. 
Bazı evlere su 
gitmiyordu. Bu hizmetin 
mahallemize 
gelmesinden dolayı çok 
memnunuz. Manisa 
Büyükşehir Belediyemize 
ve MASKİ Genel 
Müdürlüğümüze teşekkür 
ederim” dedi.

(Haber Merkezi)

UKOME’den Herkesi Sevindiren Karar
Ulaşım Koordinasyon Merkezi 
(UKOME), toplu taşıma 
aracının engelli erişebilirliği ile 
ilgili bölümünün tamamen 
kapatılmaması kaydıyla açık 
ya da kapalı vaziyetteki bebek 
ve çocuk arabası, Pazar 
arabası ile toplu taşıma 
aracına binilebilir kararını aldı. 
Geçtiğimiz ay içerisinde toplu 
taşıma araçlarının kullanımıyla 
ilgili Manisa gündemini meşgul 
eden konu, tarafları mutlu 
edecek şekilde sonuçlandı. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Tugay Komutanlığı, İl 
Jandarma Komutanlığı, İl 
Emniyet Müdürlüğü, 
Karayolları, Devlet 
Demiryolları, Yatırım İzleme ve 
Koordinasyon Başkanlığı, 17 
ilçe belediyesi gibi 20’nin 
üzerinde kamu kurum ve 
kuruluşları ile Şoförler ve 
Otomobilciler Odası 
Başkanlığı temsilcilerinden 
oluşan Ulaşım Koordinasyon 
Merkezi (UKOME), Manisa’da 
toplu ulaşım araçlarına bebek 
arabasıyla binilmesi 
noktasında kamuoyunda 
oluşturulmaya çalışılan algı 
üzerine Manisa Büyükşehir 
Belediyesi’nin teklifiyle ilgili 
maddeyi yeniden görüştü. 

20 Kasım 2017 tarihli UKOME toplantıda görüşülen madde, toplu taşıma araçlarını 
kullanan vatandaşların tümünün yararına olacak şekilde karara bağlandı. 2017/117 
sayılı UKOME kararıyla, ‘Toplu taşıma aracının engelli erişebilirliği ile ilgili bölümünün 
tamamen kapatılmaması kaydıyla açık ya da kapalı vaziyetteki bebek ve çocuk 
arabası, Pazar arabası, 25 kg veya iki parçayı geçmemek şartıyla çok kaba olmayan 
çanta, bavul ve paket ile binilebilir’ kararını aldı.
(Haber Merkezi)

Ulaşım Koordinasyon Merkezi (UKOME), toplu 
taşıma aracının engelli erişebilirliği ile ilgili 
bölümünün tamamen kapatılmaması kaydıyla açık 
ya da kapalı vaziyetteki bebek ve çocuk arabası, 
Pazar arabası ile toplu taşıma aracına binilebilir 
kararını aldı

ÇAĞLAYAN’IN 72 YILLIK ALTYAPI ÖZLEMİ MASKİ’YLE SON BULUYOR
“Mahallemiz adeta baştan yapılıyor”

KARACAHİSAR’DA SANİYEDE 4 LİTRE VERİME SAHİP SUYA ULAŞILDI
MASKİ Genel Müdürlüğü, 
Soma ilçesine bağlı 
Karacahisar 
Mahallesi’nde açtığı 
sondaj kuyusundan 
saniyede 4 litre verime 
sahip suya ulaştı. Suyun 
analizinin yapılması için 
numune alımı 
gerçekleştirildi.
Manisa Su ve 
Kanalizasyon İdaresi 
(MASKİ) Genel 
Müdürlüğü, mahallelere 
ihtiyaç duyduğu hizmetleri 
ulaştırıyor. Bu kapsamda, 
İçme Suyu Dairesi 
Başkanlığı Soma’nın 
Karacahisar 
Mahallesi’nde sondaj 
kuyusu açtı. Deneme 
pompası takılan 
sondajdan saniyede 4 litre 
verime sahip su elde 
edildi. MASKİ ekipleri, 
çıkan suyun gerekli 
analizlerinin yapılması için 
kuyudan numune aldı. 
İzmir Halk Sağlığı 
Merkezi’ne gönderilen 
numunenin sonucuna 
göre mahalleye bağlantısı 
yapılacak.

“Bugüne kadar hiçbir isteğimize MASKİ 
tarafından ‘hayır’ cevabı verilmedi”
Karacahisar Mahalle Muhtarı Sedat Işık, 
“Çalışmadan memnunuz. Bugüne kadar hiçbir 
talebimize MASKİ tarafından ‘hayır’ cevabı 
verilmedi. MASKİ ekipleri tarafından ne 
gerekiyorsa o yapılıyor. Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün’e ve MASKİ 
Genel Müdürü Yaşar Coşkun’a hizmetlerinden 
dolayı teşekkür ediyoruz” dedi.
                                                 (Haber Merkezi)

KALİTELİ HİZMET İÇİN ‘KİŞİSEL GELİŞİM EĞİTİMİ’

MASKİ Genel Müdürlüğü, etkili 
iletişim ve stresle başa çıkma 
konularında personele yönelik 
Kişisel Gelişim Eğitimi 
düzenledi.
Manisa Su ve Kanalizasyon 
İdaresi (MASKİ) Genel 
Müdürlüğü, kurum içerisinde 
hizmet kalitesini yükseltmek 
adına düzenlediği eğitimlerine 
aralıksız devam ediyor. Bu 
kapsamda İnsan Kaynakları ve 
Eğitim Dairesi Başkanlığı 
tarafından MASKİ’de görev 
yapan personele yönelik 
kişisel gelişim semineri 
düzenlenerek iş 
motivasyonunu artırmak 
amacıyla eğitim verildi. İkiz 
Kuleler Oda ve Dernekler 
Binası Konferans Salonu’nda 
düzenlenen seminerde 
katılımcılara, Performans 
Geliştirme Danışmanı İpek Alçı 
tarafından günlük işler 
içerisinde stresle başa çıkma 
ve etkili iletişim yöntemleri de 
anlatıldı. Çok sayıda 
personelin katıldığı eğitim 
programı katılımcıların 
sorularının cevaplanmasıyla 
sona erdi.

“Personelimizin eğitim ve 
motivasyonu 
hizmetlerimizin kalitesi 
açısından çok önemli”
Personelin insan ilişkileri 
ve kişisel gelişim eğitimleri 
alması konusunda 
hassasiyetleri olduğunu 
belirten MASKİ Genel 
Müdür Yardımcısı Mahmut 
Bilgen, “Manisalılara daha 
kaliteli hizmet vermek 
amacıyla büyük bir 
titizliklesürdürdüğümüz 
kurum içi kişisel gelişim 

seminerlerine devam 
ediyoruz. Yaptığımız 
hizmetlerin kalitesini 
artırmak için daha çok bilgi 
birikimi gerekir. Doğru 
eğitim ve doğru bilgi her 
zaman işimize 
yansıyacaktır. Bu anlamda 
personelimizin eğitim ve 
motivasyonu 
hizmetlerimizin kalitesi 
açısından çok önemlidir" 
dedi.

(Haber Merkezi)

Gençlik Parkında Çalışmalar 
Tüm Hızıyla Devam Ediyor
Geçtiğimiz ay içerisinde yenileme çalışmalarının başladığı Gençlik 
Parkında çalışmalar tüm hızıyla devam ediyor. Alt yapı ve yürüyüş yolları 
çalışmalarının tamamlandığı Gençlik Parkı, üst yapı ve peyzaj 
çalışmalarının ardından tamamlanarak halkın hizmetine sunulacak.

“Manisamıza yenilenmiş haliyle 
çok yakışacak olan Gençlik 
Parkımızda ki yenileme 
çalışmaları tüm hızıyla devam 
ediyor. Geçtiğimiz ay başlayan 
çalışmalarımızda alt yapı ve 
yürüyüş yolları çalışmalarını 
büyük oranda tamamladık. 

Yarısından fazla kısmının 
tamamlandığı çalışmamızda kış 
ayları olması nedeni ile bazı 
çalışmalarımızı da hava 
şartlarına uygun bir şekilde 
yürütmeye çalışıyoruz. Toplam 
alanı 7250 metrekare olan 
Gençlik Parkında yapılacak olan 
tadilat sonrası 250 metrekare söz 
konusu ortama uygun tamamen 
ahşap malzemeden imal edilmiş 
kafeterya binası ve açık oturma 
alanı, tribünleri ile birlikte 445 
metrekare alana sahip basketbol 
sahası,

Şehzadeler Belediyesi tarafından geçtiğimiz ay Gençlik Parkında 
başlatılan yenileme çalışmaları tüm hızıyla devam ediyor. Alt yapı ve 
yürüyüş yolları ile birlikte yarısından fazlası tamamlanmış olan Gençlik 
Parkı yenileme çalışmaları üst yapı ve peyzaj çalışmalarının 
tamamlanmasının ardından önümüzdeki Mart ayında halkın kullanımına 
açılacak. Gençlik Parkının yenileme maliyetinin KDV dâhil 975 bin lira 
olduğunu ifa eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik 

 350 metrekare alana sahip çocuk 
oyun alanı, 100 metrekare alana 
sahip açık fitness alanı olacak. 
Yenileme çalışmalarını yaparken 
park içerisindeki ağaçların tamamını 
koruyoruz. Yürüyüş yolarını dökme 
kauçuktan yapacağız. 
Çocuklarımızın rahatlıkla oynayıp 
enerjilerini atabileceği bir çim tepe 
yapacağız. Son sistem çocuk oyun 
alanları, fitness grupları ve 
basketbol sahası ile 
Şehzadelerimize hizmet edecek ve 
büyük bir ihtiyaca cevap verecek bir 
parkımızı Şehzadelerimize 
kazandırmış olacağız. Üst yapı 
çalışmaları ve peyzaj çalışmalarının 
da tamamlanmasıyla birlikte Gençlik 
Parkı yenilenen yüzüyle halkımızın 
hizmetine sunulacak. İnşallah bir 
aksilik olmaması durumunda 
Gençlik Parkımızı Mart ayı 
içerisinde açacağız” dedi.

          (Haber Merkezi)

Yazıların hukuki sorumluluğu yazarlarına aittir.

Gazete ücreti : 2TL  Abonelik Ücreti:  6  Aylık 50TL  Yıllık 100 TL
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  Yunusemre Belediyesi, kış aylarında da cadde, bulvar ve 
parklarda çiçeklendirme çalışması gerçekleştiriyor. Yapılan 
çalışmalar ile ilçe kış aylarında da rengarenk bir görünüme 
kavuşuyor. 

Yunusemre Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, Merkez 
Efendi Kavşağı, Şehit Astsubay Ömer Halis Demir Parkı, Mesir Tabiat 
Parkı, İzmir Caddesi, Nusret Köklü Bulvarı gibi ilçe sınırlarındaki 
cadde bulvar ve parklar da çiçeklendirme ve çevre düzenleme 
çalışmaları yapıyor. Belirli bir program dahilinde park, cadde ve 
bulvarlarda çalışmalarını sürdüreceklerini kaydeden Yunusemre 
Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürü Volkan Aydoğdu, mevsim 
şartlarına uygun çiçek ve bitkileri toprakla buluşturarak şehri güzel 
bir görünüme kavuşturduklarını söyledi. 
                                                                                    (Haber Merkezi)

z e l  Y u n u s e m r e  

ÖAnaokulu'nda eğitim gören 
minikler Tutum, Yatırım ve 

Türk Malları Haftası'nı kutladı. 
G e t i r d i k l e r i  y i y e c e k l e r i  
a r k a d a ş l a r ı y l a  p a y l a ş a n  
öğrenciler, yerli malı kullanmanın 
önemini öğrendi. Her yıl 12-18 Aralık 
tarihleri arasında kutlanan Tutum, 
Yatırım ve Türk Malları Haftası 
kapsamında Özel Yunusemre 
Anaokulu'nda eğlenceli bir etkinlik 
d ü z e n l e n d i .  Ö ğ r e n c i l e r  v e  
öğretmenler getirdikleri sebze, 
meyvelerden bir manav tezgahı 
oluşturdu. Etkinliğe MAYEB Yönetim 
Kurulu Başkanı Mustafa Gürler de 
katılarak, öğrencilerle birlikte yerli 
ü r ü n l e r d e n  o l u ş a n  m a n a v  
tezgahındaki ürünleri inceledi. 
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çalışmalarında OSB çalışanlarına nasıl bir evde oturmak 
istedikleri soruldu. 

   Anket çalışmalarının tamamlanmasıyla birlikte TOKİ ile 
gereken yazışmaların yapıldığını dile getiren Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, sürece ilişkin bilgi verdi. 

5 BİN 261 TALEP ALINDI 
Başkan Çerçi konuya ilişkin yaptığı açıklamada, projeyle orta ve 
dar gelirli vatandaşları ev sahibi yapmayı hedeflediklerini 
anlatarak, “Gürle OSB Kent Toplu Konut Projemizde süreç hız 
kazanıyor. OSB'de çalışan vatandaşlarımızı ev sahibi yapmak 
amacıyla yola çıktığımız proje kapsamında firmalarla yaptığımız 
anket çalışmalarını tamamladık. Yaklaşık 10 bin işçimizle yüz 
yüze olmak üzere bazı firmalarımızla da telefonla görüşmeler 
yaptık. 

Anket sonucunda 5 bin 261 konut talebi aldık. Taleplerimizi 
TOKİ'ye ilettik. Süreç, konut tiplerinin belirlenmesi ve projenin 
yapım süreciyle devam edecek. Çalışmalarımız bittikten sonra 
elde ettiğimiz veriler doğrultusunda ne tür konutların 
yapılacağı belirlenecek” diye konuştu
(Haber Merkezi)

Yunusemre Belediyesi, 
Manisa Organize Sanayi 
Bölgesi (MOSB) çalışanlarına 
yönelik yapılacak olan toplu 
konut projesi ile ilgili 
çalışmalarını sürdürüyor. OSB 
yönetimi ve TOKİ ortaklığıyla 
yürütülen projede anket 
çalışmaları tamamlanırken; 
TOKİ ile gerekli yazışmalar 
yapıldı. Süreç, konut 
tiplerinin belirlenmesi ve 
proje hazırlık aşamasıyla 
devam edecek.
       Manisa'da konut sorununu ortadan 
kaldıracak projelere imza atan Yunusemre 
Belediyesi, 5500 Konutluk Akgedik Yunuskent 
Projesi'nin ardından Gürle'de, Organize 
Sanayi Bölgesi'nde faaliyet gösteren 
fabrikalarda çalışan işçileri ev sahibi yapmak 
için hayata geçireceği TOKİ projesi için süreci 
hızlandırdı. 

Manisa Organize Sanayi Bölgesi 
(MOSB) yönetimi ve Başbakanlık 
Toplu Konut İdaresi (TOKİ) 
ortaklığıyla yürütülen projeye ilişkin 
bölgede faaliyet gösteren yüzü 
aşkın firmayla yüz yüze ve telefon 
aracılığıyla görüşme ve anket 
çalışması yapıldı. Gecekondu ve 
Sosyal Konutlar Müdürlüğü ekipleri 
tarafından yapılan anket 

unusemre Belediye 

YB a ş k a n ı  D r .  
M e h m e t  Ç e r ç i ,  

ulusal bir gazetede yayınlanan 
“AKP'li başkanlar silah zoruyla 
adam kaçırdı” başlıklı habere 
ilişkin avukatı Canadar ARSLAN 
aracılığıyla yazılı açıklamada 
bulundu.

M ü v e k k i l i m  S a y ı n  
Dr.Mehmet ÇERÇİ, AK Parti il 
Başkanlığı, 22. ve 23. Dönem AK 
Parti  Manisa Mil letveki l l iği 
y a p m ı ş  v e  ş u  a n d a  d a  
Yunusemre Belediye Başkanlığı 
görevini yürütmektedir. Kendisi, 
yaptığı hizmet ve yürüttüğü 
projelerle birçok kuruluştan ödül 
alan, belediyecilik anlamında 
örnek gösterilen ve vatandaşlar 
tarafından da çok takdir gören, 
sevilen bir başkandır.

Basına yansıyan iftiranın 
sahibi Suat DİKTAŞ ise: Askeri 
personel olarak görev yaparken 
r e f e r a n s l a r ı  a r a c ı l ı ğ ı y l a  
Mani sa 'dak i  be led iye le re  
kurumlararası geçiş talebinde 
bulunmuş. Yunusemre Belediyesi 
bu talebi olumsuz cevaplamış 
ancak Saruhanlı Belediyesi 
kişinin kendi kurumuna geçişine 
onay vermiştir.

2015 yılında Saruhanlı 
Belediyesinde göreve başlayan 
şahıs,  Başkan Yardımcı l ığı  
görevine getirildikten sonra 
FETÖ/PDY terör örgütüne iltisakı 
ve irtibatı olduğu gerekçesiyle 
KHK ile kamu görevinden ihraç 
edilmiştir. Daha sonra kamu 
görevine iade edildiği ancak, 
Belediye Başkanı tarafından 

tekrar yardımcılık görevi 
v e r i l m e d i ğ i ,  m ü d ü r l ü ğ e  
atandığı gerekçesiyle kendi 
kurumu hakkında iftira ve 
karalama çabası yürütmüştür.

Kamuya iadesinden 
sonra aktif görev yapmadığı, 
sürek l i  sağl ık  sorun lar ın ı  
gerekçe göstererek rapor 
a l d ı ğ ı  v e  b u  s ü r e ç t e  
Yunusemre Belediyesine geçiş 
ve Başkan Yardımcılığı görevi 
talebini kişiler aracılığıyla 
yenilemiş ancak talebine 
olumsuz cevap verilmiştir.

Bunun üzerine şahsın, 
Yunusemre Belediyes in in  
birimlerine sürekli geldiği, 
buralarda belediye hakkında 
sorular sorduğu, bilgi ve belge 
t o p l a m a y a  ç a l ı ş t ı ğ ı ,  
be led iyedek i  idarec i le r i  
karaladığı ve belediye başkanı 
hakkında kumpas çalışmaları 
yürüttüğü; elde ettiği sözde  
bilgi ve belgeleri bazı siyasilerle 
ve milletvekilleri ile

BAŞKAN ÇERÇİ  İTHAMLAR  GERÇEK DIŞI, 

 p a y l a ş t ı ğ ı  D a v e t  
ü z e r i n e  K e n d i s i  y i n e  
Be led iyemi z in  d iğe r  b i r  
biriminde görüşmeye  gelmiş, 
g ö r ü ş m e y e  ç a l ı ş t ı ğ ı   
Belediyenin Başkanı Hüseyin 
YARALI'da bu  görüşmeye 
sonradan katılmıştır. Görüşme 
karşılıklı sohbet içerisinde 
geçmişt i r .  Olay bundan 
ibarettir.Müvekkilim hakkında 
basında yeralan ithamlar 
gerçek dışıdır, asılsızdır, iftiradır.

Bu şahsın yaptıkları ile ilgili 

Manisa Valiliği, İl Ohal 

Bürosuna 02.11.2017 tarihli 

başvurumuz vardır. Bu 

başvurunun konusu, şahsın 

belediye hakkında yaptığı 

keşif, bilgi ve belge toplama 

gayretinin FETÖ/PDY terör 

örgütü bağlantılı bir araştırma 

ve kumpas çalışması olup 

olmadığının soruşturulması 

talebidir. İddia edilen 

konuların muhatabı adli 

makamlar olmasına rağmen 

şahsın konuyu adliyeye 

taşımak yerine ısrarla siyasilere 

ve basına malzeme yapmaya 

çalışmasını, müvekkilim 

üzerinden AK Parti'yi yıpratma 

çabası olarak görmekteyiz.Bu 

iftiralarla ilgili; iftira sahibi kişi 

ile bu iftiraları tarafımızdan 

bilgi almadan yayınlayan ve 

müvekkilimi töhmet altında 

bırakan basın yayın organları 

hakkında şikâyet hakkımız 

yarın kullanılacaktır. 

Saygılarımla

     Dr. Mehmet ÇERÇİ vekili
       Av. Canadar ARSLAN

Başkan Çelik 2017' de Bin 300 Çiftin
	Bu	nikâhların	sadece	Tarihi	
Bedesten'	de	300'	e	yakın	nikâh	
işlemi	gerçekleştirdik.	Bu	
nikâhların	birçoğunda	
vatandaşlarımızın	talepleri	ile	
vaktimizin	de	uygun	olması	
durumunda	Belediye	Başkanı	
olarak	bizzat	bulunarak	
nikâhlarını	kıydım.	2017	
yılındaki	rakamsal	verilere	
baktığımızda	Şehzadeler	
ilçemizde	1300	çiftin	
nikâhlarını	kıydık	bu	da	günde	
ortalama	4	çiftin	evlendiğini	
göstermektedir.	Ayrıca	
Şehzadeler	Belediyesi	olarak	
kurulduğumuz	2014	yılından	
bu	yana	ilçemizde	5	bine	yakın	
çiftimizin	nikâhını	kıydık.	
Bugüne	kadar	imkan	buldukça	
vatandaşlarımızın	talepleriyle	
nikahlara	bizzat	kendimde	
katılıp	çiftlerimizin	nikahlarını	
kıyıyordum.	İnşallah	bugünden	
sonrada	görevde	olduğum	
müddetçe	bu	şekilde	
vatandaşlarımızın	
mutluluklarına	ortak	olacağız.	
Vatandaşlarımız	ile	bu	vesileler	
ile	bir	arada	olmak	bizlere	
gerçek	manada	motivasyon	
veriyor.	Ben	tüm	çiftlerimize	
hayatlarında	ömür	boyu	
mutluluklar	diliyorum”	dedi.	

	Şehzadeler	Belediyesi	2017	yılı	

içerisinde	kıyılan	nikâh	sayısını	

açıkladı.	Şehzadeler	Belediyesi	olarak	

Ocak	–	Aralık	2017	arasında	

toplamda	1300	nikâh	kıydıklarını	

ifade	eden	Şehzadeler	Belediye	

Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik	“	Bu	yıl	

Şehzadeler	Belediyesi	olarak	1300	

çiftimizin	mutluluğuna	ortak	olduk.	

Şehzadeler	Belediyesi	olarak	Tarihi	

Bedesten	Nikâh	Salonu	olarak	

hizmete	sunulduğundan	beri,	

vatandaşlarımızdan	yoğun	bir	
şekilde	nikâhlarının	Bedestende	
kıyılması	talebi	ile	karşılaştık.	
2017	yılı	içerisinde	sadece	Tarihi	
Bedesten'	de	300'	e	yakın	nikâh	
işlemi	gerçekleştirdik.

 Mutluluğuna Ortak Olduk
Şehzadeler	Belediyesi	2017	yılı	içerisinde	kıyılan	nikâh	
sayısını	açıkladı.	2017	yılı	içerisinde	toplamda	1300	
nikâh	kıyıldığını	ifade	eden	Şehzadeler	Belediye
	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik,	2017	yılında	
Şehzadeler'	de	günde	ortalama	4	çiftin	
nikâhının	kıyıldığını	söyledi.

ASILSIZ  VE İFTİRADIR 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, ulusal bir gazetede yayınlanan “AKP'li 

başkanlar silah zoruyla adam kaçırdı” başlıklı habere ilişkin avukatı Canadar ARSLAN aracılığıyla 
yazılı açıklamada bulundu.

Selçuk Özdağ'dan Rıdvan Dilmen'in sözlerine tepki 

ürk futbolunun önemli isimlerinden TRıdvan Dilmen'in bir spor programında 

"Ben Tayyip Erdoğan beye baktığım zaman 
parkasız bir Deniz Gezmiş görüyorum" sözlerine 
AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ'dan tepki gördü. Özdağ, "Rıdvan Dilmen, 

iyi sporcuydu, milli takımda forma giydi. Ama 

dün yaptığı açıklamayı kabul etmemiz 

mümkün değildir. Güya Sayın Recep Tayyip 

Erdoğan'ı övüyor. Diyor ki, Recep Tayyip 

Erdoğan, parkasız Deniz Gezmiş'tir diyor. 

Bunun neresini düzelteyim ben. Rıdvan 

kardeşim, sen spor ile ilgili konuş. Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ı öveceksen yaptıkları ile öv.12 
seçimi arka arkaya kazanması ile öv. Spora 
vermiş olduğu destek ile öv" dedi. Manisa 
Köprübaşı'nda İlçe Danışma Meclisi 
Toplantısı'na katılan AK Parti Manisa 
Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ Rıdvan 
Dilmen'in Deniz Gezmiş ile Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ı kıyaslamasının kabul 
edilemez bir hata olduğunu söyledi. 

hoş geldin diyordu. O nedenle Sayın 

Rıdvan Dilmen boyundan büyük işlere 

kalkışmasın. Sporla ilgili, futbolla ilgili 

konuşsun. Hele de Sayın Recep Tayyip 

Erdoğan ile ilgili konuşacaksa, desin ki; 

aynen  'tarihte olduğu gibi büyük 

şahsiyetlerden bir tanesidir'  desin. 'Hem 

vesayeti yıktı, hem Türkiye'de kalkınma 

hamleleri yaptı, arka arkaya 12 seçim 

kazandı, Mustafa Kemal Atatürk'ten 

sonraki  en büyük lider, en başarılı lider, 

son savaşçı, en karizmatik lider' desin. 

Mustafa Kemal Atatürk karizmatik bir 

liderdi, Sayın Recep Tayyip Erdoğan da 

karizmatik bir lider. O nedenle Sayın 

Dilmen'in yaptığı bu benzetmeyi benim 

kabul etmem mümkün değildir"diye 

konuştu

"Deniz Gezmiş bir terörist idi ve bir banka 

soymuşlardı ve çeşitli yerleri bombalamışlardı. 

Kendisi ODTÜ öğrencisi olmadığı halde, 

ODTÜ'ye gelerek başka öğrencilerin okuma 

haklarını da ellerinden alarak hürriyetlerini 

engellemişti" diyen Özdağ,  "Dilmen'e göre, 

Sayın Recep Tayyip Erdoğan da, Deniz Gezmiş 

de emperyalizme karşıymış" Evet, Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan, her türlü 

emperyalizme karşı. Amerikan 

emperyalizmine de karşı, Çin emperyalizmine 

de karşı, Rusya emperyalizmine de karşı. Ama 

Deniz Gezmiş sadece ve sadece Amerikan 

emperyalizmine karşıydı. Rusya ve Çin'e de

"Deniz Gezmiş demokrasiye mi inanmış? 

Deniz Gezmiş'in elinde silah vardı, 

bomba vardı, Sayın Recep Tayyip 

Erdoğan'ın elinde silah mı var bomba mı 

var?" diyen Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, "Deniz Gezmiş kendi fikrinden 

olmayan üniversitelere giderek, aynı 

düşüncede olmayanlara karşı savaş açtı. 

Recep Tayyip Erdoğan ise 196 üniversite 

açarak, eğitime verdiği değeri ortaya 

koydu. Bu nedenle Dilmen, Sayın 

Erdoğan'ı doğru tanımlamamış, doğru 

göremiyor, burdan da birilerine selam 

çakmak istemiş. Deniz Gezmiş ve 

arkadaşları kominizme inanıyorlardı. Tek 

yol devrim diyorlardı.

(Haber merkezi)

‘RIDVAN DİLMEN BOYUNDAN 
BÜYÜK İŞLERE KALKIŞMASIN’

SAYIN ERDOĞAN'I DOĞRU 

TANIMLAMAMIŞ

OSB KENT'TE ANKET SÜRECİ TAMAMLANDI 

Yerli malı kulllanmanın öneminin vurgulandığı 
etkinlikte özellikle bulunduğumuz bölgede sayısız 
meyve/sebzenin yetiştirildiğine dikkat çekildi. 
Program kapsamında bilinçli tüketici olmanın 
önemine de değinilerek, öğrencilere ambalajlı 
gıdalardaki ülkemize ait barkod kodu öğretildi ve 
aileleriyle alışveriş yaparken buna özen 
göstermeleri istendi. Etkinlik sonunda minikler, 
evlerinden getirdikleri sağlıklı yiyecekleri afiyetle 
yediler.                  (Haber Merkezi)

YUNUSEMRELİ MİNİKLER YERLİ MALI HAFTASINI KUTLADI YUNUSEMRE KIŞ AYLARINDA DA RENGARENK 


